
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 21.12.2017 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Kofity Zoltan  care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
461/2017 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

Dnul. Kofity Zoltan: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
 Domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Olariu 
Nicoleta și Mureșan Vasile. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dnul Primar Dan 
Bobouțanu şi dnul Secretar Militon Dănuţ Laslău. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală . 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 29.11.2017 și 15.12.2017 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 29.11.17, 15.12.17, 
au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedinții şedinţelor anterioare şi se 
supun aprobării Consiliului Local.” 
 

Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 

 
Dnul. Kofity Zoltan : 
„Dau cuvântul dlui Primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dnul. primar Bobouțanu Dan: 

                       „Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 47, a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1523 mp situat în municipiul 
Hunedoara, strada Mureșului, f.n., înscris în CF nr. 69521, nr. cadastral 69521. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de închiriere 

având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă şi terenurile, aflate în domeniul 
public şi privat al municipiului Hunedoara. 



 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 

intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 

 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 

ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
5. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului local 

nr. 438/2017 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2018. 
 
6. Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social al Societății 

SALUBPREST HUNEDOARA SRL . 
 
7. Proiect de hotărâre privind modificarea salariilor pentru personalul de conducere 

si execuție din cadrul societății SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 
 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de 

administrare nr. 35105/19.05.2015. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017 

 

Dnul.Kofity Zoltan : 
 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 19 voturi.  
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 
 
După punctul 47 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului Local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul Local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 
215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art. 81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.” 
 

„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis 
prin ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă cu 19 
voturi. 



Dna Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Domnul Președinte, dacă îmi permiteți, la punctul 26 și 35 nu particip la vot.” 
 
Dnul. Scurtu Raul: 
„Domnule Președinte, la proiectul de hotărâre nr. 39 nu votez și nu particip la 

dezbatere.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Convenției de parteneriat între 
Municipiul Hunedoara și Fundația Motivation România, în vederea desfășurării de 
programe și acțiuni comune adresate copiilor și persoanelor adulte cu handicap locomotor 
din municipiul Hunedoara. 

 
Dnul. Kofity Zoltan 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 467/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
    
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Penitenciarul Deva, pentru organizarea și desfășurarea de acțiuni 
care contribuie la facilitarea reinserției sociale a persoanelor private de libertate. 
 
 

Dnul. Kofity Zoltan 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
                   - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                   - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.468/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul de comodat nr. 307/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul 
Sportiv Școlar Hunedoara. 
 

Dnul.Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  Se dă cuvântul: 
                     - Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                     - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.469/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul de comodat nr. 308/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul 
Sportiv Școlar Hunedoara. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   Se dă cuvântul: 
  -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.470/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 



La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, B-dul Traian, nr. 16, bl. U4, sc. A, et. P, ap. 4. 

 
  Dnul. Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

Dnul. Bădin Ion: 
” Mergând pe ceea ce am propus de fiecare dată când a fost vorba în ultimul 

timp de vânzări pentru apartamente, ținând cont de zona în care se află respectivul 
apartament, dar și de poziționarea lui, față de raportul de evaluare unde un pic s-a 
strecurat o greșeală, în preambul unde scria acolo că el este la parter cu două camere dar 
în preambul undeva scrie că este etajul 3 cu 4 camere, s-a confundat cu un alt apartament 
probabil  evaluat.  43 metrii pătrați are acest apartament cu dependință cu tot. Propunerea 
mea este ca prețul față de raportul de evaluare să crească de la 24 000 lei la 26 000 lei.” 
 

                      Dnul. Kofity Zoltan: 
                      ” Mulțumim. Domnul Filiche, aveți cuvântul:” 
 

                      Dnul. Filiche Ionel-Marius: 
                       ”Da, sunt de acord în ideea de a crește prețul la acest apartament, 
propunerea mea este de 29 000 lei, ținând cont de zonă, de suprafață și de piața 
imobiliară  din Hunedoara. Dacă vreți citesc articolul 1 cum ar trebui să sune ca și 
amendament: aprobă vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul Hunedoara, B-
dul Traian, nr. 16, bl. U4, sc. A, et. P, ap. 4.în urma evaluării de către un evaluator autorizat 
la prețul de 29 000 lei către domnul Parnică Virgil, actualul chiriaş, conform contractului  nr. 
609/03.12.2013 și implicit modificarea art.3, dacă va trece amendamentul, cu plata  
prețului de vânzare  aprobat la art.1 din prezenta, se va efectua în rate lunare pe durata a 
5 ani calendaristici şi cu un avans în sumă de 2.900 lei în procent de 10% din preţul total 
evaluat.”  
 

                      Dnul.Kofity Zoltan: 
  ” Bun, deci avem două amendamente la acest punct. Supunem la vot primul 
amendament al domnului Bădin cu 26 000 lei”. 
         
                 Se supune la vot amendamentul domnului Bădin care întrunește voturi 12 
”pentru” (Todor Ramona, Borca-Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca 
Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca 
Magdalena și Kofity Zoltan). 
  
                     Dnul.Kofity Zoltan: 
                     ”Primul amendament a căzut, supun la vot al doilea amendament cu 
creșterea prețului la 29 000 lei.” 



  Se supune la vot amendamentul domnului Filiche care întrunește 7 voturi 
”pentru” (Popa Mihaela, Ardelean Daniel-Cosmin, Filiche Ionel-Marius, Giurgiu Radu 
Bogdan, Muzsic Robert Eugen,Popovici Corina-Virginia, Jitian Simion). 
Amendamentul nu a întrunit suficiente voturi. 
 

Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru” (Todor Ramona, Borca-Lucan 
Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) 

Art.1 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca-Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin, Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan, Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) 

Art.2 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) 

Art.3 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) 

Art.4 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin); 

Art.5 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin); 

Art.6 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion) și 2 
voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin); 

 

Hotărârea nr.471/2017 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, 
Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 



Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia, Jitian Simion) și 2 voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-
Cosmin). 

 

 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.19, bl.D7, sc.B, et.P, ap.23. 

 
 Dnul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.472/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 19, bl. 26, sc. A, et. 3, ap. 37. 
 

 Dnul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
 -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

Dnul. Bădin Ion 
”Sigur că până la urmă am rămas față de sumele, am rămas la prețul de 

24000 ceea ce până la urmă nu e ok față de ce am vândut și în zonele respective, aicea 
apartamentul de pe Trandafirilor, este situat la etajul 3, este un apartament cu 4 camere cu 
o suprafață totală de 54 metrii pătrați, are un preț de evaluare de 23500 lei, ținând cont și 
de diferența de spațiu și de numărul de camere și de zonă, propunerea mea este că acest 
apartament să fie vândut cu 27 000 de lei, ca amendament care trece și la punctul 1 și la 
punctul 3 se schimbă suma de evaluare.” 

 



Se supune la vot amendamentul domnului Bădin care întrunește 18 voturi 
”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă 
Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca 
Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, 
Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius). 

 

Titlul hotărârii întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan 
Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
Art.1 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 

Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.2 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.3 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.4 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.5 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.6 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
Hotărârea nr.473/2017 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, 

Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 



La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Intrarea Lanului, nr.6, bl.C4, sc.A, et.IV, ap.18. 

 
 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -  Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 

Dnul. Bădin Ion; 
”În acest apartament, are 46 metri pătrați, are un preț de evaluare de 20 500 

lei, este tot într-un bloc de cărămidă, confort 1, propun modificarea prețului față de  prețul 
de evaluare și la articolul 1și la articolul 3 de la 20 500 la 23 000 lei.” 
 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

”Supun amendamentul domnului Bădin la vot în loc de 20 500 la 23 000.” 

Se supune la vot amendamentul domnului Bădin care întrunește 18 voturi 
”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă 
Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca 
Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, 
Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” 
(Filiche Ionel-Marius). 

 

Titlul hotărârii întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan 
Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
Art.1 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 

Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.2 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.3 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 



Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 
Art.4 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 

Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.5 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

Art.6 întrunește 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion, 
Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
Hotărârea nr.474/2017 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, 

Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
 

 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situată  în  municipiul Hunedoara, str. Câmpului, nr.4, bl.6. 

 
Dnul.Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.475/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unei  locuinţe  acordate 
cu chirie din fondul locativ de stat aflată în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

 



Dnul. Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive-aviz favorabil 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.476/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr.105/05.06.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara și Kalanyos Mihail 
Sorinel. 

 
Dnul. Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.477/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe 
pentru tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.77/04.04.2008 și 
nr.61/04.04.2008, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

 
Dnul. Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil 
− Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.478/2017 se aprobă în unanimitate. 



 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 
soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de 
stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în anul 2018. 

 
Dnul.Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 Se dă cuvântul: 
-  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil 
− Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.479/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei anuale de 
membru al Municipiul Hunedoara la Asociația Municipiilor din România. 

  
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dnul. Jitian Simion 
” Vreau să întreb dacă la plata cotizației ținem cont de populația Hunedoarei 

la care mereu s-au făcut amendamente, dacă nu s-a tinut cont de acea populație care este 
dată de cei de la Statistică, ar fi acel amendament de adaptare a sumei la numărul de 
locuitori. 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Dacă doriți și propuneți un amendament cum s-a propus și la celelalte vă 

rog să-l formulați!” 
 



Dnul. Jitian Simion 
”Formularea este exact cum e articolul doar cu valoarea reală a numărului de 

locuitori dată de ..” 
 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Stabilim la cuantumul , nu se referă la populație” 
 
Dnul Ardelean Daniel-Cosmin 
”0,5 lei per locuitor pe an” 
 
Dnul.Kofity Zoltan: 
”Da , deci nu se face referire la numărul populației, doar la cuantumul per 

persoană” 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.480/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a 
terenurilor aflate în administrarea Consiliului local şi a altor instituţii publice aflate în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

  
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.481/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru închirierea spaţiilor cu altă 
destinaţie decât locuinţă şi a terenurilor aparţinând domeniului public şi privat al 
municipiului Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice 
aflate în subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 



                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
D-nul. Vlad Săndel: 
”Mulțumesc. Domnule Președinte, aș avea un amendament de făcut la art. 1, 

anexa 1, pct. 9, ”spații folosite pentru sediu de Asociație de proprietari, Casa de Ajutor 
Reciproc.” Amendamentul meu se referă la reducerea cu 1 leu a tarifului peste tot. Adică, 
de la 9 lei la 8 lei, respectiv 7, 5 lei.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Domnule Secretar, cadrul legal ne permite reducerea?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cadrul legal ne permite, supunem la vot amendamentul.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Supun la vot amendamentul dnului. Vlad Săndel, privind reducerea tarifului, 

la anexa 1, pct. 9.” 
 
Se supune la vot amendamentul dlui. consilier Vlad Săndel, care se 

respinge cu 2 voturi „pentru”(Giurgiu Radu Bogdan, Vlad Săndel) și 17 voturi 
”abținere” (Todor Ramona Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu 
Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-
Virginia, Ardelean Daniel, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion).  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca 

Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Ardelean Daniel Cosmin, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion) și 2 voturi ”abținere”(Vlad Săndel, 
Giurgiu Radu Bogdan).                        

Art.1-6 întrunesc 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona Elena, Borca Lucan 
Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, Constantin Ioan, Palcău 
Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, 
Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Ardelean Daniel Cosmin, Scurtu 
Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion) și 2 voturi ”abținere”(Vlad Săndel, 
Giurgiu Radu Bogdan). 



             Hotărârea nr. 482/2017 întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona 
Elena, Borca Lucan Laura Valentina, Voinia Claudiu Sorin, Leanca Marius, 
Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea Sorin, Bădin Ion, Fărcaș Bianca Magdalena, 
Filiche Ionel-Marius, Muzsic Robert Eugen, Popovici Corina-Virginia, Ardelean 
Daniel Cosmin, Scurtu Raul, Popa Mihaela, Kofity Zoltan, Jitian Simion) și 2 voturi 
”abținere”( Vlad Săndel, Giurgiu Radu Bogdan). 

 

 

La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a 
locurilor publice de desfacere din piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara, a 
tarifelor de închiriere, precum și a tarifelor pentru serviciile prestate de către Serviciul 
Public Administrația Piețelor Târgurilor și Oboarelor, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism. – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-8 se aprobă în unanimitate. 
             Hotărârea nr. 483/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
 
 

La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor în vederea utilizării unor spaţii din 
cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

   Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
             Hotărârea nr. 484/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Serviciului 
Public Administrare Cimitire și Pompe Funebre pentru atribuirea locurilor de înhumare din 
cimitirul "Valea Seacă" şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
   Art.1-8 se aprobă în unanimitate. 
             Hotărârea nr. 485/2017 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Complex 
Sportiv „Michael Klein” Hunedoara şi Ştrandul Municipal, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil  

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

                       Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 



                   Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
              Hotărârea nr.486/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Serviciul 
Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj Hunedoara, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.487/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2018, pentru serviciile 
prestate la Starea Civilă. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-11 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.488/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 



La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul „Castelul Corvinilor” pe 
anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
 În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Eu constat că încă este în vigoare HCL 354 unde era stabilită o taxă 

comună pentru întreg ansamblul, Muzeul Castelul Corvinilor și Muzeul de Arheologie și 
totul. Nu știu dacă este corect să luăm în discuție cele două proiecte de hotărâre, până nu 
vedem ce este cu HCL 354. În principiu noi aprobăm niște taxe împotriva unei hotărâri de 
consiliu care este încă în vigoare.” 

 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Hotărârea intră în vigoare cu data de 1 Ianuarie.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Este adevărat.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Pentru aplicarea acelor taxe.”  
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Aprobă acum niște taxe, tot de la 1 Ianuarie, fără să știu dacă HCL 354 se 

abrogă sau nu.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este pe ordinea de zi.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
„Este, dar eu asta spuneam. Era bine poate dacă, să fie pusă după. Deci 

doar de formă.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Vreți să schimbăm ordinea de zi?” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Acum, nu pot decide eu.” 
 



D-nul. Kofity Zoltan: 
”Deja am votat.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ați votat deja.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Nu pot eu decide. Bun, am votat ordinea de zi, dar nu și ordinea în care 

să…” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ordinea de zi ați votat-o în unanimitate. Trebuia la început dacă doreați.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Da, este adevărat. În principiu stabilim niște taxe, dar să vedem, să 

rezolvăm și problema HCL - ului 354.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Se va supune atenției dvs.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Va trebui, vrând, nevrând să-l abrogăm, nu?” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Așa este. Am avut ieri comisiile. Vom ajunge și la punctul acela.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Bine.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Vă rog, domnule Giurgiu.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc. Majoritatea cetățenilor ce vizitează Castelul o fac împreună cu 

rudele, prietenii sau cunoștințele din alte orașe sau țări, urmând să plătească de fiecare 
dată prețul întreg al unui bilet, propun următorul amendament ce consider că va rezolva 
această problemă. Art. 7 va avea următorul conținut, următoarele articole, urmând a fi 
renumerotate: ”Stabilește taxa specială sub forma unui abonament anual la vizitarea 
Muzeului Castelul Corvinilor, după cum urmează. 30 lei/persoană/an pentru maxim 12 
vizite.” Prin acest abonament ne asigurăm că cetățenii care vor dori să-și conducă prietenii 
prin Castel, vor avea ocazia să o facă la un preț redus, iar pentru procedura de achiziție a 
abonamentelor propun ca metodă de lucru specifică vânzării și folosirii abonamentelor, 
următorul amendament. Art. 8 va avea următorul conținut, următoarele articole, urmând a 
fi renumerotate. ”Stabilește procedura de achiziție, abonament anual de vizitare Muzeu 
Castelul Corvinilor, după cum urmează: achiziția abonamentelor se va face pe bază de 
C.I., respectiv carnet elev, de la casieria Castelului sau de la Centrul de Informare 
Turistică, în lunile Ianuarie, Februarie ale fiecărui an pentru anul în curs, urmând ca 
abonamentul să conțină numărul și seria de la C.I., respectiv numărul matricol din carnetul 
școlar, plus numele persoanei, astfel încât intrarea în Castel să se facă în baza 
abonamentului dar și a documentului de identitate, respectiv a carnetului de elev, care 
certifică că persoana ce-l deține, este îndreptățită să-l și folosească. Vă mulțumesc.” 

 



D-nul. Kofity Zoltan: 
”Mulțumim. Domnule Bădin, vă rog.” 
 
D-nul. Bădin Ion: 
”Inițial, sigur că am văzut și pe rețelele de socializare, făcută adresă chiar și 

către Primăria Municipiului Hunedoara privind anumite gratuități și aici era privitor la 
reprezentanții mass-media care se află în documentare în aceste monumente istorice. Am 
discutat cu dnul. Secretar, mi-a spus că nu se poate amenda, dar eu nu cred că este vreo 
problemă a conducătorilor acestor instituții atunci când un reprezentant al mass – mediei, 
eu am fost în foarte multe țări din Europa la competiții sportive în general, dar cu această 
ocazie am vizitat și monumente istorice din țările respective ca să mă documentez. 
Accesul reprezentanților media este gratis, pentru că ei inserează apoi, ori scris, ori audi-
vizual despre ceea ce fac acolo. Am înțeles că nu se poate amenda, dar  încă o dată spun, 
cred că nu este cazul pentru cei care conduc instituțiile respective, ca atunci când un 
reprezentant al mass – mediei se prezintă pentru documentare, să-și plătească biletul ca 
să poată să se documenteze. Acest lucru nu se întâmplă nici la competițiile sportive și așa 
cum scria un reprezentant al mediei hunedorene, la Sarmisegetuza, că a trebuit să-și 
plătească biletul și l-a plătit de fiecare dată. Dar nu contează asta. Reprezentanții mass – 
media, din punctul meu de vedere, fac reclamă prin ceea ce inserează mai apoi, așa că 
pot să-și facă meseria fără să-și plătească biletul când sunt în documentare. Mulțumesc!  

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Înainte de a vă supune la vot amendamentul dnului. Giurgiu, am de făcut 

două observații. Una este că, acel articol, procedura de vânzare a acelui abonament să 
devină anexă, anexa 2, să nu fie articol. Procedura să se regăsească în anexă, iar a doua 
observație, v-aș atrage la toți atenția în privința cuantumului acelui abonament. Vedeți că 
este aproape cât un bilet. Când vine Curtea de Conturi, să nu punem bani fiecare. Nu este 
ilegal să fixăm fiecare un abonament, dar să vă gândiți bine la cuantumul acelui 
abonament, pentru că s-ar putea ca și Curtea de Conturi să considere că vom crea un 
prejudiciu dacă cuantumul este prea mic.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Aș dori să fac precizarea că este valoarea maximă a unui bilet de 30 lei, prin 

urmare, dacă cineva își cumpără un abonament, presupun că nu o să intre, în afară de 
hunedoreni, de o sută de ori în Castel, dacă va veni din străinătate. Va veni o singură dată, 
prin urmare nu se poate crea un prejudiciu. Vizitatorii din alte orașe, din alte țări, intră o 
singură dată în Castel pe perioada unui an.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Pot lua și vizitatorii din altă parte abonamentul?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În lunile Ianuarie și Februarie, am propus.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă un vizitator din altă parte ia un abonament?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vine în fiecare lună și vizitează Castelul? Mi-e greu să cred că va veni 

cineva din alt oraș și din altă țară în lunile Ianuarie și Februarie la casieria Castelului și la 
Centrul de Informare Turistică să-și cumpere abonamentul. ” 

 



D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Există posibilitatea?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Există, dar spuneți-mi, vine cineva?” 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu știu, dar am vrut să mă asigur că încasările vor crește, nu vor scădea.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu au cum să scadă din moment ce e vorba de Ianuarie și Februarie și este 

30 lei prețul unui bilet. Adică ne-am și asigurat că în lunile Ianuarie și Februarie cei care 
vor merge, în special hunedorenii, vor plăti cel puțin o intrare la Castel. Deci nu va fi mai 
puțin decât prețul maxim a unei intrări. Vedeți, avem și 20 lei și mai puțin pentru elevi și 
studenți.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci un bilet este 30 lei.”  
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Exact. Prețul maxim.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Pentru o intrare?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Exact. Prețul maxim.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Abonamentul dvs. propus este tot de 30 lei?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Tot 30 lei.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Dar cu el poți să intri de 20 de ori într-o lună.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”De 12 ori.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”De 12 ori, da?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”De 12 ori și se poate achiziționa doar în lunile Ianuarie și Februarie de la 

casieria Castelului și de la Centrul de Informare Turistică. Este special creat pentru 
hunedoreni, astfel încât cei care merg cu rudele, cunoștințele, prietenii la Castel, să știe, 
se duc în Ianuarie își iau abonamentul, intră o dată la Castel cu plată, iar restul este 
gratuit.” 

 
D-nul. Muzsic Robert Eugen:  



”Trebuie văzut să nu cădem în partea aceea de speculă. Adică cineva să 
cumpere multe abonamente și să ajungem în situația în care să ne trezim în fața 
Castelului că stau și vând abonamente.” 

 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”La asta mă gândeam. Ca idee, este ok, dar să vedem cum facem să nu 

greșim.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu au cum, fiindcă este vorba de numele și prenumele persoanei, C.I., se 

trece seria și cu numărul din C.I. sau de la carnetul de elev și se intră cu buletin și cu 
abonament. Deci nu au cum să păcălească.” 

 

D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu este ilegală propunerea dlui. Giurgiu, doar vă atrag atenția în privința 

cuantumului să nu avem surprize. Eu îmi fac datoria să vă atrag atenția, dvs. decideți prin 
votul dvs.” 

 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Refac suma care este în articol. Stabilește taxa specială sub forma unui 

abonament lunar la vizitarea Muzeului Castelul Corvinilor, după cum urmează: 40 
lei/persoană/an pentru maxim 12 vizite, urmând ca partea din anexă, așa cum a specificat 
și dnul. Secretar, să rămână identică cu ceea ce am prezentat. Mă refer la procedura de 
achiziție.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Restul rămâne la fel. Deci se intră pe abonament, plus document de 

identificare.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Exact.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Acel amendament de la pct.8, practic se va regăsi în anexa 2.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Da.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Prin care se specifică modul de vânzare și cum trebuie să se facă acel 

abonament, să cuprindă seria, număr de buletin și că este valabil cu actul de identitate.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Exact. Am specificat lucrul acesta. Se intră numai cu abonamentul și C.I. 

sau carnetul de elev.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Dacă nu mai sunt alte discuții…” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Înainte de a supune la vot amendamentul, mai formulați o dată domnule 

Giurgiu, să fie clar.” 



 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Stabilește taxa specială sub forma unui abonament anual la vizitarea 

Muzeului Castelul Corvinilor, după cum urmează: 40 lei/persoană/an pentru maxim 12 
vizite, iar la anexă, stabilește procedura de achiziție, abonament anual de vizitare Muzeu 
Castelul Corvinilor, după cum urmează: achiziția abonamentelor se va face pe baza de 
C.I., respectiv carnet elev, de la casieria Castelului sau de la Centrul de Informare 
Turistică, doar în lunile Ianuarie și Februarie ale fiecărui an pentru anul în curs, urmând ca 
abonamentul să conțină numărul și seria de la C.I., respectiv numărul matricol din carnetul 
școlar, plus numele persoanei, astfel încât intrarea în Castel să se facă în baza 
abonamentului dar și a documentului de identitate, respectiv a carnetului de elev care 
certifică faptul că persoana ce-l deține, este îndreptățită să-l și folosească.” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuie stabilit și modul cum se ține evidența celor 12 vizite.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Am o întrebare. Vă referiți doar la cetățenii Municipiului Hunedoara sau la 

oricine?” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”La oricine.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci, asta înseamnă că oricine poate să achiziționeze.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Oricine poate să achiziționeze în lunile Ianuarie și Februarie abonamentul.” 
 
Dna. Borca-Lucan Laura Valentina: 
”Dar vor fi agenții de turism, care să cumpere.” 
 
D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Automat. E ca și cum am scădea prețul de o sută de ori.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Dacă vine o agenție de turism și cumpără cu 40 lei, o să cumpere cu 10 lei 

mai mult, decât biletul la intrare. Este avantajul nostru. O să crească veniturile la Castel.” 
 
D-nul. Muzsic Robert Eugen: 
”Da, doar pentru 12 intrări.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Deci, mă îndoiesc că un autobuz sau un autocar cu vizitatori din străinătate, 

o să vină de mai multe ori pe parcursul unui an sau cetățeni din alte orașe.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Mai am o întrebare, la ce articol este taxa specială?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Art.7.” 
 



D-nul. Jitian Simion: 
”La art.7, este…” 
 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Art.6, va fi 7.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”După 6 să vină alt articol?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Să fie acel art.7 și să se renumeroteze.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Restul de renumerotează.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
”Nicăieri nu apărea taxa specială. Acum am înțeles.” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă nu mai sunt alte comentarii cu privire la acest amendament.” 
 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Supun la vot amendamentul dlui. Giurgiu, cu privire la abonament.”  
 
Se supune la vot amendamentul dlui. consilier Giurgiu Radu Bogdan 

care se respinge cu 5 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Giurgiu Radu 
Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Kofity Zoltan) și 14 voturi 
”abținere”(Filiche Ionel-Marius, Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, 
Ilea Sorin, Palcău Ciprian, Popa Mihaela, Bădin Ion, Popovici Corina Virginia, Scurtu 
Raul, Jitian Simion, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Todor Ramona Elena). 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-26 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.489/2017 se aprobă în unanimitate 

 
 

La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul de Arheologie, Istorie și 
Etnografie Hunedoara, pe anul 2018. 

  
D-nul. Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 



   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ – aviz favorabil 
   - Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În ideea celor exprimate și la punctul anterior, vin cu aceiași propunere în 

fața dvs. Art. 2, să aibă următorul conținut, celelalte articole urmând a fi renumerotate. 
”Stabilește taxă specială sub forma unui abonament anual la vizitarea Muzeului de 
Arheologie Istorie și Etnografie Hunedoara, după cum urmează: 8 lei/persoană/an pentru 
maxim 12 vizite. 8 lei este, la fel, suma maximă pentru vizitarea unui muzeu. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu se poate să rămână doar așa articolul. Trebuie să propuneți la fel ca și la 

cealaltă hotărâre și procedura.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Ok, propun și procedura, dar să vedem dacă trece articolul, da?” 
 
D-nul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Înainte de a supune la vot, trebuie să propuneți.” 
 
D-nul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”În regulă. Achiziția abonamentelor se va face pe baza de C.I., respectiv 

carnet elev, de la casieria Castelului sau de la Centrul de Informare Turistică, doar în lunile 
Ianuarie și Februarie ale fiecărui an pentru anul în curs, urmând ca abonamentul să 
conțină numărul și seria de la C.I., respectiv numărul matricol din carnetul școlar, plus 
numele persoanei, astfel încât intrarea în Muzeu să se facă în baza abonamentului dar și 
a documentului de identitate, respectiv a carnetului de elev care certifică faptul că 
persoana ce-l deține, este îndreptățită să-l și folosească. Mulțumesc.” 

 
D-nul. Kofity Zoltan: 
”Supun la vot amendamentul dlui. consilier Giurgiu.” 
 
Se supune la vot amendamentul dlui. consilier Giurgiu Radu Bogdan 

care se respinge cu 5 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel Cosmin, Giurgiu Radu 
Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Vlad Săndel, Filiche Ionel-Marius) și 14 voturi 
”abținere”(Kofity Zoltan, Voinia Claudiu Sorin, Borca-Lucan Laura Valentina, Ilea 
Sorin, Palcău Ciprian, Popa Mihaela, Bădin Ion, Popovici Corina Virginia, Scurtu 
Raul, Jitian Simion, Fărcaș Bianca Magdalena, Leanca Marius, Constantin Ioan, 
Todor Ramona Elena). 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
       

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-9 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.490/2017 se aprobă în unanimitate 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 



prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune al Direcţiei de 
Asistenţă Socială privind serviciile sociale aflate în subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive – aviz favorabil 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț – aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură – aviz favorabil 

 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.491/2017 se aprobă în unanimitate 

 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate 
de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru 
serviciile furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca” 
Hunedoara, precum şi procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de 
întreţinere. 

 
 
D-nul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Având în vedere faptul că dna. consilier Fărcaș Bianca Magdalena nu 

votează, numărul consilierilor care vor vota este de 18. 
 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 



Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
   Hotărârea nr. 492/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

             La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind modificarea tarifului de distanță 
maximal unic pentru serviciile de transport public local de persoane în regim de taxi în 
municipiul Hunedoara. 

 

Dnul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 
 

Dnul. Bădin Ion: 
„Am urmărit pe site-ul Primăriei dezbaterile care au fost legate de acest 

proiect de hotărâre, de prețul pe care l-au cerut societățile de transport în taximetrie. Sigur 
că la prima vedere era un salt spectaculos de la 1.90 lei/km la 2.90 lei, este prețul maximal 
pe care îl avem prins în proiectul de hotărâre. Gândesc, și cred că și dânșii gândesc la fel 
că acest preț nu va fi și pus imediat în operă. Am citit că vor să meargă undeva la un 
2.39/km și doar în următorii ani să crească acest preț. Motivele sunt creșterea prețului 
carburanților. Acest 1.90 este din urmă cu mulți ani. Normal, poate să fie, cum s-a mai 
întâmplat și în alte cazuri să se cadă și la o înțelegere, să se meargă dintr-o dată cu 2.90, 
dar atunci vor avea de pierdut cu siguranță aceste firme de taxiuri, pentru că lumea va 
refuza sau va găsi cu altceva, transportul local să-și facă deplasările. Este normal să, sunt 
de acord să se modifice aceste tarife și cred că vor gândi cum trebuie acești transportatori. 
Mulțumesc.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 493/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 
anul 2018 pentru copiii înscrişi la Creșa „Căsuţa cu Pitici” din municipiul Hunedoara. 
   

 
Dnul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 



 
Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
  În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 494/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara. 

 
Dnul. Kofity Zoltan: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț –aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură –aviz favorabil 

 
  În continuare se dă cuvântul dlor. consilieri. 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 495/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere 
pentru serviciile furnizate de Centrul Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din 
municipiul Hunedoara.  

 
Dnul.Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 



   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 

 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Vă mulțumesc frumos, ieri am avut discuții cu reprezentanții Centrului Social 

Multifuncțional pentru Persoane în vârstă legat de acest cost mediu lunar, însă un 
amănunt care mi-a scăpat și care aș dori, dacă se poate, să primim lămuriri, este legat de 
faptul dacă ne pot spune pe anul 2016 și 2017 câte plăți cu titlu executoriu sau câte 
hotărâri judecătorești vis a  vis de plata contribuției aparținătorilor au existat și doi la mână, 
am înțeles că în luna ianuarie, dat fiind faptul sau cel puțin în lunile următoare vor veni cu 
o modificare, întrucât legea s-a modificat în această lună și nu a fost timp efectiv și pentru 
modificarea acestei hotărâri. Aș dori ca pe viitor acest cost mediu lunar să fie defalcat pe 
gradele de dependență, pentru că una este pentru o persoană care se mișcă sau alt tarif 
este pentru o persoană care este imobilizată la pat. Mulțumesc.” 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna Petrovici, vă rog să răspundeți dnei consilier!” 
 
Doamna Petrovici - consilier juridic Centrul Social Multifuncțional pentru 

Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara: 
”În anul 2016 a fost un cost de 811, a fost un cuantum stabilit ca o contribuție 

lunară de întreținere de 811 în anul 2016, iar în anul 2017 am avut un cost de 1982 în 
baza hotărârii 987 de 23784 pe an pe beneficiar. Asta reprezenta un cost de 1982 per 
beneficiar, cost care în anul curent s-a încasat conform legislației în vigoare, art. 25 aliniat 
5, 60% din veniturile aparținătorilor urmând ca diferența în urma consultării doamnei 
director împreună cu domnul Primar și domnul Secretar s-a stabilit că diferența se va 
suporta de către Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. Pe anul 2017 am încasat 60% 
din contribuția beneficiarilor, aparținătorii nu au plătit.” 

  
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
” Mă iertați, dar conform legii spune așa: obligația de plată a contribuției 

lunare de întreținere în sarcina persoanei vârstnice și sau a susținătorilor legali se 
stabilește printr-un angajament de plată semnat de persoana vârstnică, de reprezentantul 
legal sau după caz și/sau de susținătorul legal. Angajamentul de plată constituie titlu 
executoriu. Și la următorul articol, obligația de plată a contribuției lunare în sarcina 
susținătorilor legali se poate stabili și prin hotărâre judecătorească. Deci pentru acei 40% 
care ar fi trebuit plătiți de către aparținători aș fi dorit să știu dacă aveți titluri executorii sau 
hotărâri judecătorești, nu plată de către Consiliul Local.” 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
” Și am o rugăminte, doamna consilier juridic, să răspundeți la obiect la ce va 

întrebat doamna consilier. Dacă aveți sau nu aveți hotărâri judecătorești?” 
 
Doamna Petrovici - consilier juridic Centrul Social Multifuncțional pentru 

Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara: 
” Nu.” 



 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
” Dar de ce nu ați aplicat legea așa ?” 
 
Doamna Petrovici - consilier juridic Centrul Social Multifuncțional pentru 

Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara: 
”Deci, la începutul anului când s-a modificat legislația, Centrul a trimis 

adrese, avem adrese înregistrate care s-au trimis aparținătorilor legali cu privire la costul 
stabilit de 1982, ulterior directorul Centrului a stabilit exact cum am spus, împreună cu...”  

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Poate stabili doar cu Consiliul Local, nu există stabilire împreună cu 

Secretarul sau cu Primarul, de asta vă și aflați aici...” 
 
Doamna Petrovici - consilier juridic Centrul Social Multifuncțional pentru 

Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara:  
”Dânsa ne-a comunicat la început de an, ulterior, deci noi am trimis adrese 

către aparținători prin care am explicat costul de 1982. Au fost foarte multe reclamații la 
începutul anului..” 

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
” Doamna jurist, eu bănuiesc că ați venit pregătită în fața Consiliului Local? 

Aici Consiliul Local este organul care hotărăște orice, nici Secretarul, cu atât mai puțin 
Primarul. Deci nu există decât cadru legal. Doamna consilier Fărcaș a atras atenția asupra 
unui lucru.” 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Și este pertinentă observația doamnei Consilier.” 
 
Doamna Petrovici - consilier juridic Centrul Social Multifuncțional pentru 

Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara: 
” Noi avem la dosar faptul că am făcut externări în baza costului stabilit, au 

fost două persoane externate, ulterior am înțeles că au fost sesizări la nivel de Primărie, 
doamna director mi-a comunicat.” 

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Da, voi da prin dispoziție de Primar, voi trimite auditul la această subunitate 

și din păcate mi se confirmă încă o dată că subunitățile care primesc personalitate juridică 
devin mici feude. Dacă există doar o informare trimisă, fără o hotărâre a Consiliului Local 
sunteți în culpă. Da, repet în fața Consiliului Local, voi trimite auditul și voi informa 
Consiliul Local cu privire la ceea ce a solicitat doamna consilier Fărcaș. Mulțumesc.” 

 
 

Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.496/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind anularea obligațiilor fiscale a persoanelor fizice 
aflate în stare de insolvabilitate.  



 
Dnul.Kofity Zoltan:: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.497/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018.   

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
” Aprob și susțin această hotărâre și chiar mă bucur să văd că pe lângă 

trecerea contribuțiilor de la angajator la angajat, avem și majorarea propusă de mine în 
luna iulie și respinsă de membrii USL ,PSD cu PNL,  care își găsește acum rezolvarea prin 
unanimitatea aceleași structuri și sunt convins că vor vota fără probleme hotărârea 
propusă de dumneavoastră.Vă mulțumesc. O să o votez și eu.” 

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
” Vă mulțumesc pentru apreciere și evident eu  știu că dumneavoastră ați 

tinut cont de ceea ce ați spus atunci , păstrăm banii de atunci pe care voiați să îi dați ca să 
putem mări acum că altfel nu se mai putea. Vă mulțumim frumos.„ 

 



Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
”Aștept și ceea ce am propus amendamentul să vină anul viitor din partea 

dumneavoastră și îl votez”. 
 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.498/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Clubului Sportiv Hunedoara, aflat în subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
− Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.499/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive-aviz favorabil 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 



” Vă mulțumesc. Având în vedere faptul că în anexa la proiectul de hotărâre  
privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din cadrul Muzeului de 
Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara, aflat în subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara, pentru anul 2018, la funcția de casier au fost trecute din eroare 
mai multe trepte profesionale decât cele existente. Se impune modificarea anexei în 
sensul stabilirii corecte a treptelor profesionale și a salariilor aferente funcției de casier 
după cum urmează:conform anexei din 4 poziții în momentul actual vor fii doar două prima 
poziție nivel de studii medii generale cu salariul de bază pentru treapta 0 de 2540, un 
coeficient de ierarhizare 1,34; la treapta 1 salariul de bază 2731 cu un coeficient de 1,44, 
la treapta 2 salariul de bază 2868 cu un coeficient  de 1,51, la treapta 3 salariul de bază 
3012 cu un coeficient de 1,59, la treapta 4 salariul de bază 3088 cu coeficient  de 1,63 iar 
la ultima treaptă  a cincea salariu de bază de 3166 cu un coeficient  de 1,67 iar la poziția 2 
la treapta profesională debutant cu nivel de studii medii sau generale treapta 0 salariu de 
baza 2413 cu un coeficient de ierarhizare de 1,27 ,treapta 1 salariu de bază de 2594 cu un 
coeficient  1,37, treapta 2 salariu de bază 2724  un coeficient de 1,43, treapta 3 cu un 
salariu de bază de 2861 coeficient de 1,51, treapta 4 cu un salariu de bază de 2933 
coeficient  de 1,54 și treapta 5 cu un salariu de bază de 3007 un coeficient de ierarhizare 
de 1,58. Vă mulțumesc” 

 
Se supune la vot amendamentul doamnei Fărcaș Bianca Magdalena care se 

adoptă in unanimitate. 
 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
                        Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

  Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
                       Hotărârea nr.500/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Unității de Asistență Medico Socială „Părintele Arsenie Boca”, aflat 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
                
                       Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
                       ”Doamna Farcaș a anunțat că nu participă la dezbateri și la vot” 
                        

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 



Hotărârea nr.501/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Centrului Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.502/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 37 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârilor Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 414/2017 privind aprobarea reorganizării Direcţiei de 
Asistenţă Socială a municipiului Hunedoara, serviciu public de asistență socială cu 
personalitate juridică în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, nr. 
413/2017 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru Serviciile 
Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 
nr. 354/2017 privind reorganizarea Muzeului Castelul Corvinilor Hunedoara, desființarea 
Muzeului de Arheologie, Istorie si Etnografie Hunedoara și încorporarea acestuia în cadrul 
Muzeului Castelul Corvinilor Hunedoara – instituție cu personalitate juridica. 
 
 

Dnul.Kofity Zoltan: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
                    -   Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

 -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
  -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 



Dnul. Jitian Simion; 
” Am constatat că pentru art. 1,2 din acest proiect de hotărâre există o 

expunere de motive întemeiată, întradevăr aceste două hotărâri ar trebui să fie revocate. 
Nu găsesc însă în expunerea de motive nici un motiv întemeiat pentru revocarea Hotărârii 
Consiliului Local nr.354. Mi s-a spus în ședința de avizări că există o contradicție între Hcl 
217 care se referă la organigrama per ansamblu a Primăriei și organigrama care era în 
HCL 354. Dar eu constat că în momentul în care am aprobat HCL 354 acel HCL 217 era în 
vigoare. Dacă era în contradicție atunci nu trebuia să aprobăm organigrama și nici 
hotărârea. Dacă există contradicție, această contradicție se poate elimina printr-o Hotărâre 
de Consiliu în care organigrama de la 217 să fie armonizată cu  HCL 354. Deci s-ar părea 
că nu există sau nu văd eu o motivare temeinică și revocarea acestei Hotărâri de Consiliu 
cred că are alt motiv . Aș dori să aflăm motivul real al revocării acestei Hotărâri de 
Consiliu.Mie personal mi s-a părut foarte bun la contopirea celor două entități, s-a 
prezentat foarte bine expunerea de motive la momentul respectiv și au fost o mulțime de 
motive care au fost în favoarea acestei hotărâri de Consiliu, aprobarea acestei Hotărâri de 
Consiliu.Acum am înteles din alte informații că sunt probleme totuși cu 354, că ceva nu-i 
bine. Dorința mea e să aflu motivul real, deci dacă este ceva ce am făcut greșit, să știm ce 
am greșit și putem să reparăm, nu-i nici un fel de problemă. Ne asumăm toți că am greșit, 
începând de la cei care i-au pus la dispoziția domnului Primar documentația pentru a iniția 
un astfel de document de hotărâre, își asumă probabil și domnul Primar, dacă este o 
problemă greșită și ne asumăm și noi că am greșit. Problema este că noi nu am fost 
informați, ar fii trebuit poate cei de la Castel cei care știau de ce este cu acea contopire a 
celor două entități să spună că e o problemă. Acum, eu aș dori să aflu motivația, domnul 
Primar eventual să facă o expunere de motive să apară și acele motive, nu cred că e 
obligatoriu să fie scrisă în expunerea de motive, anexată acestui Proiect de Hotărâre, dacă 
spune oral nu e nici un fel de problemă, tinem cont de el și dacă am greșit trebuie să 
reparăm ce am greșit, nu putem să lăsăm așa. Dar fiecare trebuie să își asume ce a făcut 
greșit, și ce nu -i bine și hai  să reparăm iar pe viitor eu aș spune că noi consilierii să nu 
mai fim puși în situația aceasta în care să votăm ceva ce nu este în regulă, după care să 
fim însțiințați, vedeți că nu-i bine, haideți să revocăm, lucrurile acestea nu prea sunt în 
regulă. Acum aș dori domnule Președinte să-mi permiteți să revin după ce aflu niște 
motive că în funcție de aceasta să pot să hotărăsc, votăm, nu votăm, eventual eu aș putea 
face un amendament, după ce văd dacă este motivația în care se precizează dacă îi ceva 
clar, îi ceva greșit nu încape îndoială,trebuie să reparăm. Vă mulțumesc.” 

 

Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Înainte de a da cuvântul compartimentului de specialitate, hotărârea a fost 

bună și n-am greșit, nu întotdeauna depinde de noi și apar alte lucruri pe parcurs și trebuie 
să revocăm, nu putem merge cu ceva asupra căruia n-i se atrage atenția. Doamna Mona 
Kiss de la Resurse Umane:” 

 

Dna Mona Kiss-consilier superior Resurse Umane: 
”Domnul consilier Jitian spunea că a înțeles necesitatea revocării celor două 

 Hotărâri de Consiliu, respectiv 414 și 413 , așa că nu o să mai refer la cele două. Totodată 
,vreau să vă spun că prin revocarea celor două așa cum ați spus va rămâne în existență 
Hotărârea Consiliului Local   217. În această Hotărâre de Consiliu există   aprobată o 
organigramă atât pentru Muzeul de Arheologie, instituție cu personalitate juridică cât și 
pentru  Castelul Corvinilor ,instituție fară personalitate juridică, in subordinea Consiliului 
Local . Nu putem legal să menținem în vigoare 2 Hotărâri de Consiliu, una care să spună 
că avem o organigramă și cealaltă Hotărârea de Consiliu 354 care să menționeze de o 
instituție nouă. Contradicția rezultă din faptul că în lege, că Hotărârea de Consiliu 354 intra 
în vigoare așa cum ați aprobat-o la 1 ianuarie 2018 iar tot la 1 ianuarie 2018 prin 



Hotărârea de Consiliu 413 urma să abrogați Hotărârea de Consiliu 217.Deci în cazul în 
care cele două Hotărâri de Consiliu rămâneau așa nu existau contradicții. Dar dacă 
revocați primele două Hotărâri de Consiliu 414 și 413 rămâne în vigoare Hotărârea de 
Consiliu 217 care este întradevăr în contradicție cu 354 și prin urmare , legal trebuie 
revocată 354 și ulterior făcută o Hotărâre de Consiliu conform prevederilor legale, 
respectiv anul viitor. Aș vrea să mai completez faptul că întradevăr Hotărârea de Consiliu 
217 poate fii armonizată, cum ați spus dumneavoastră, dar pentru acest lucru trebuie să 
solicităm Agenției Funcționarilor Publici un nou aviz, aviz care durează conform legii minim 
30 zile.” 
 

  Dnul. Jitian Simion; 
  ”Dar eu voiam să vă întreb, în momentul când am aprobat 354   era în 
vigoare 217, la fel cum dacă noi revocăm 413 si 414 reintră în vigoare 217, dar rămâne 
354. Eu am impresia că 354 are altă hibă, nu i vorba de asta că asta se poate rezolva, 
este o hotărâre foarte bună.” 
   
  Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
  ”Numai puțin, stați o să primiți toate explicațiile, dacă nu așteptați să le 
primiți. Deci o dată, este vorba de reorganizarea DAS-ului care era pe aceiași 
organigramă și între timp apare o nouă lege după ce am votat noi și care are personalitate 
juridică,erau toate la un loc...”  
 

  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ”Și care avea termen de derogare de intrare în vigoare cu data de întâi, nu  
intra automat cum ar intra acum.” 
 

  Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
  ”Bun, doi la mână ...` 
  
  Dnul. Jitian Simion: 
  „Nu am înteles de ce 354..nu a  fost în contradicție când am aprobat-o?” 
   
  Dna Mona Kiss-consilier superior Resurse Umane: 
  ”Hotărârea 354 o să intre în vigoare la 1 ianuarie 2018. Tot la 1 ianuarie 2018 
urma să fie abrogată Hotărârea de Consiliu Local 217,tot prin  Hotărârea votată de 
dumneavoastră , Hotărârea 413, dacă știți. Prin Hotărârea de Consiliu 413  urma să 
abrogați Hotărârea de Consiliu 217 tot cu 1 ianuarie 2018. Tot cu 1 ianuarie 2018  urma să 
intre în vigoare și Hotărârea 354, deci nu exista contradicție la momentul în care 
dumneavoastră ați aprobat 354.„ 
 

  Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
  ” Apar date ulterior.” 
   
  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ” Dacă îmi permiteți aș vrea să intervin și să mai vin cu un argument în plus 
pe lângă celelalte  argumente spuse de colega de la Personal . În momentul adoptării 
acelor hotărâri nu primisem directive în privința acelui proiect care îl aveam pe fonduri 
europene.Între timp, după ce s-au votat acele Hotărâri s-au primit anumite lămuriri care, 
ne duce cu gândul că dacă menținem structura cu personalitate juridică am putea pereclita 
acel proiect. Eu nu cred că dorim nici unul dintre noi să periclităm acel proiect și e mai bine 
să facem modificările ce se impun acum.” 
 



  Dnul. Muzsic Robert-Eugen: 
  ” Acum ați ajuns la subiectul care trebuie!” 
 

  Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
  „Să știți că nu e nimic de ascuns, adică exact ce spunea domnul 
profesor,vedeți dacă greșim, asumarea e a tuturor și a mea.” 
            Noi întradevăr, noi  împreună am vrut să facem ceva ce trebuie, totuși, tot 
atrăgându-se atenția și toată lumea începe să ne spună tot felul de lucruri, zic haideți să 
așteptăm, mai ales că se schimbă și legea cu DAS-ul, ne-a pus în încurcătură. Nu 
întotdeauna depinde de noi să facem ceva bun, dar nu înseamnă că dumneavoastră ați 
votat ceva greșit, dar evident cum spune și domnul consilier Muzsic, este și informația pe 
care de fapt domnul profesor Jitian a cerut-o, domnul Secretar este cel care s-a ocupat de 
hârtii.” 
   
  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ”Colega de la Personal v-a lămurit în problema problemelor de la Personal, 
restul problemelor intră în competența mea să vă aduc la cunoștință și tot la fel vă spun că 
nu am greșit, nu aveam toate informațiile la momentul când s-a votat acea hotărâre, 
ulterior primindu-se lămuriri, eu cred că nu este o greșeală să intervenim și să modificăm 
ceea ce trebuie modificat .” 
   
  Dnul. Jitian Simion: 
  ” Îmi permiteți, domnule Președinte ?” 
 

  Dnul.Kofity Zoltan: 
                      ” Da , vă rog!” 
 

  Dnul. Jitian Simion: 
  ”Eu îmi mențin părerea că motivul nu este neconcordanță între cele două 
organigrame, că se puteau armoniza cumva, că nu-i valabil 354.” 
 

  Dna Mona Kiss-consilier superior Resurse Umane: 
  ”Domnule consilier dacă îmi permiteți ,nu se pot armoniza fără un nou aviz 
de la Agenția Funcționarilor Publici, trebuie să fie respectată din nou procedura legală.” 
   
  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ” Este un cumul de motive, domnule consilier, cred că le-ați înțeles.” 
 

  Dnul. Jitian Simion: 
  ”Nu, eu nu le-am înțeles, eu singurul motiv care îl iau, este că este o hibă cu 
354, dacă îl menținem așa” 
   

Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
”Este și acesta un motiv, dar este și ceea ce a spus colega de la Personal, 

nu se poate rezola pâna la data de întâi, pentru a putea armoniza așa cum spuneți 
dumneavoastră, că întradevăr se poate armoniza  trebuie să solicităm un nou aviz de la 
ANFP, acel aviz durează mai mult de 30 de zile. Suntem în data de douăzeci și asta 
înseamnă că ne duce în ianuarie, dă peste cap tot, deci ambele motive stau în 
picioare.Acum dacă dvs. considerați că tineți cont numai de unul, țineți cont numai de 
unul.” 

 
Dnul. Jitian Simion: 



”Nu, domnule Secretar, 413 și 414 puteau fii rupte separat iar la 354 putem 
să prelungim data intrării în vigoare, nu de la 1 ianuarie, ci de la 1 iulie.” 

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Grijă la vizele ANFP-ului. Trebuie obținută o nouă viză de la ANFP iar noi 

evident pentru ce putem da personalitate juridică din nou o să o facem.” 
 
Dnul. Jitian Simion: 

  ” Printr-o Hotărâre de Consiliu modificăm data nu la 1 ianuarie să intre 354 în 
vigoare in august, dar baiul este altul și motivul pentru care într-adevăr noi suntem obligați 
să reparăm și sunt de acord să fie reparat.” 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Eu v-am mai spus ambele motive ,eu cred că aveți destule argumente, 

acum dacă dumneavoastră considerați..” 
 
Dnul. Jitian Simion: 
”Pentru mine, hotărârea nu stă în picioare,se puteau rezolva fără să mă ating 

de 354 dacă era bun 354, dar 354 e cu hibă.” 
 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„La momentul adoptării a fost bun, dacă au intervenit după aia modificări și 

noi lămuriri și clarificări...” 
 
Dnul. Jitian Simion: 
”Păi ăsta-i cu hibă acum, trebuie să revocăm că-i cu hibă.” 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule profesor, deci chiar nu vrem să greșim exact cum ne atrageți 

atenția, suntem toți în slujba cetățenilor și dacă cumva între timp se schimbă cadrul legal 
și afectează o hotărâre o vom revoca, pentru că este vorba de interesul orașului. Și sigur, 
a subliniat bine și domnul consilier Muzsic, la fel a spus, eu sunt convins că aceste 
informații sunt publice, el a legat DAS-ul de această reorganizare. Noi am încercat 
împreună, revenim, o să încercăm din nou, când o să avem voie, că nu lăsăm lucrurile 
nerezolvate, dar vă rog să mă credeți de bună credință că nu ascundem, nu avem de ce 
de fapt.„ 

 
Dnul. Jitian Simion: 
„Bun, atunci o să susțin repararea aceasta.” 
 
 
Dnul. Kofity Zoltan: 

  ”Da, mulțumim frumos compartimentului de specialitate și domnilor consilieri 
deci ca rezumat nu semnăm că noi la momentul la care am dat hotărârea ,atunci a fost 
ok, între timp s-a schimbat legea și a mai intervenit..și o să revenim când va fii cazul.” 

 
 
  Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 



Hotărârea nr.503/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Extinderea sistemului de iluminat public în 
Peștișu Mare pe DJ 687, până la limita administrativ teritorială cu Municipiul Deva, 
Municipiul Hunedoara”. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
Dnul .Vlad Săndel: 
” Mulțumesc domnule Președinte, am o întrebare referitor la acest proiect, 

care este evident un proiect foarte bun și trebuia făcut mai de mult,dar este bine și acum. 
În vară, nu mai rețin exact luna, am aplicat un studiu de fezabilitate pentru acest proiect de 
iluminare. În luna septembrie am revocat, s-a abrogat acea Hotărâre de Consiliu 
nr.142/2017 pe motiv că s-au constatat, dați-mi voie să vă citesc câteva cauze de ce s-a 
abrogat acea Hotărâre, acel studiu de fezabilitate:”soluția propusă este de a se amplasa 
sistemul de iluminat în partea dreaptă a drumului, pe sensul de mers spre municipiul 
Deva. Considerăm că nu se poate construi sistemul de iluminat pe amplasamentul propus 
din următoarele considerente : distanța între limita de proprietate este relativ mică, de 
asemenea există rețele subterane de utilități publice,canalizare cablu, comunicații care nu 
permit amplasarea rețelei de iluminat public conform studiului.Mai mult prin amplasarea 
sistemului de iluminat pe acea parte este afectată și zona de siguranță a drumului public. 
Conform ...distanțele minime necesare în plan orizontal față de distanțele de delimitare 
sunt de 0,5 m față de apă, canal;1,5m față de termoficare;0,6 m față de gaze;0,5 m față de 
cablurile de telefonie. În conformitate cu prevederile articolului 22 și articolului 46 , 
Ordonanța Guvernului  privind regimul juridic al drumurilor publice, republicată se află în 
administrarea Consiliului Județean iar pentru executarea investiției este necesar acordul 
prealabil al administratorului drumului care să solicite prin adresa 51748 din 19.07.2017 o 
serie de documente  care nu există și nu pot fii puse la dispoziție pentru secțiunile 
transversale ale drumului.Și în încheiere având în vedere cele arătate mai sus nu este 
posibilă realizarea investiției prin săpătură în șant deschis pe partea dreaptă a drumului, 
ceea ce presupune schimbarea amplasamentului...Acum întrebarea mea este: de ce 
facem un nou studiu de fezabilitate?” 

 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”V-ați răspuns singur. Dar haideți să-i ascultăm pe cei de la Direcția 

tehnică.Vă rog.” 
 
Dnul.Demeter Ladislau-Director tehnic Primăria Hunedoara: 



”Deci studiul inițial prevedea iluminatul pe partea dreaptă, mergând spre 
Deva unde am expus acele motive, există cablu, Vodafone,există canalizarea menajeră a 
orașului care merge la Sântuhalm și alte rețele pe care nu le-am depistat încă pe toate.Am 
propus atunci schimbarea studiului mergând pe partea stângă spre Deva.referitor la avizul, 
în acest studiu de fezabilitate este prevăzut proiectare plus execuție. În următoarea etapă 
vom obține proiectul tehnic cu care vom merge din nou la Consiliul Județean unde vom 
avea secțiuni ale drumului, unde vom avea efectiv puse pe plan, condițiile cerute de 
Consiliul Județean, vom obține aprobarea și vom merge mai departe cu investiția.” 

 
Dnul .Vlad Săndel: 
” Rugămintea mea este următoarea adică atunci când se face un studiu de 

fezabilitate cel care îl face propune modul de execuție al studiului de fezabilitate și dă și 
soluția, nu se poate pe dreapta, îl facem pe stânga,da? Este un studiu pe care îl plătim 
noi, da?” 

 
Dnul.Demeter Ladislau-Director tehnic Primăria Hunedoara: 
” Acest studiu îl plătim noi. Studiul inițial a fost făcut de Luxten fără 

cheltuială.” 
 
Dnul .Vlad Săndel: 
”Bun, și atunci Luxten de ce nu a dat soluția pe partea stângă? Peste tot 

iluminatul public,ați văzut și dumneavoastră, nu se face numai pe o parte, sunt patru benzi 
acolo, deci se face și pe dreapta și pe stânga.” 

 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
”Aici am verificat și eu și mi s-a explicat, după noul sistem de iluminat 

inteligent  se va vedea pe tot drumul și nu-și au rost costurile suplimentare, dacă ați 
observat la  Parcul Industrial este tot pe o parte, exact ca dumneavoastră am reacționat și 
eu, după care am fost acolo, am văzut pe timpul nopții cum se vede iluminatul și mi-am dat 
seama că au dreptate.Nu trebuie să umflăm costurile de dragul de a le umfla.” 

 
Dnul .Vlad Săndel: 
”Da, ideea este să nu mai pună,când face studiul de fezabilitate.” 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
” Perfect deacord, dar să sțiți că acolo unde se face o greșeală, exact cum a 

spus și domnul profesor, ne asumăm greșelile și nu persistăm în ele, preferabil este să 
venim de câte ori sesizăm ceva în fața Consiliului Local, cu riscul de a ne certa și de a ne 
urechea pe bună dreptate, ne punem cenușă în cap, dar să nu greșim pe banii 
contribuabililor pentru că după ce ai pus în mișcare toată lucrarea nu te mai poți suci. Aici 
la documente apar legi exact cum ați sesizat, apare o problemă cu proiectul pe fonduri 
europene,cum a sesizat domnul Muzsic,apare această problemă cu soluția tehnică, cum 
unii dintre dumneavoastră ați sesizat atunci,domnule, știu că fost cineva în sală care a 
spus atunci, mergem către Deva și puneți stâlpii pe dreapta, cred că este bine, țin minte că 
a fost o discuție în sală, revenim  de câte ori este nevoie ca să nu greșim din banul 
public.Sper că acum domnul Demeter a lămurit problema.” 

 
 
Dnul .Vlad Săndel: 
” Îmi permiteți o întrebare? Următorul studiu de fezabilitate cine îl face?” 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 



” La ce vă referiți ?” 
 
Dnul .Vlad Săndel: 
” La iluminat.” 
 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Dacă societatea îl face sau care este sensul întrebării? 
 
Dnul. Primar Bobouțanu Dan: 
” Este o glumă, adică dacă si ăsta e greșit, cine îl face pe următorul?” 
 
Dnul .Vlad Săndel: 
„Păi , nu întreb dacă acest studiu care a fost abrogat a fost făcut de LUXTEN  

și domnul director a spus că a fost făcut pe gratis și atunci dacă îl face tot Luxten pe gratis 
este foarte bine.” 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 
„Deci aprobăm un studiu ca să fie treaba clară” 
 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
” Suntem 18 consilieri pentru că domnul Palcău a ieșit” 
 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.504/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 43 mp situat în 
municipiul Hunedoara, bulevardul Dacia nr.14B, înscris în CF nr. 69445, nr. cadastral 
69445. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ”Domnul Scurtu a anunțat că nu participă la dezbatere și la votarea hotărârii.” 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
                         -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 17 voturi pentru că domnul 



consilier Palcău e ieșit din sală iar domnul consilier Scurtu nu participă la vot. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 17 voturi pentru că domnul consilier 

Palcău e ieșit din sală iar domnul consilier Scurtu nu participă la vot. 
Hotărârea nr.505/2017 se aprobă cu 17 voturi pentru că domnul consilier 

Palcău e ieșit din sală iar domnul consilier Scurtu nu participă la vot. 
 

  La punctul 40 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna noiembrie 2017. 

 
Dnul.Kofity Zoltan: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc. După cum am discutat și în sedința de comisii am înțeles 

motivul pentru care a crescut subvenția  de  la 45000 de lei în septembrie la 87000   în 
noiembrie. Cu toate astea ideea este să reducem aceste subvenții, deoarece a reduce 
costurile este un aspect dar nu a înregistra profit este cu totul altceva. Asta înseamnă că 
veniturile sunt mai mari decât cheltuielile, ceea ce în cazul de față nu este cazul, ele fiind 
diminuate cu 30000 lei aproximativ. Analizând acest aspect înseamnă că au calătorit mai 
puțini hunedoreni cu transportul public decât un lunile precedente.În urma discuției cu 
domnul Baloșin cam 1200. Iar asta este chiar motivația apariției transportului în comun. 
Da, să ofere cetățenilor posibilitatea de a se deplasa facil, ieftin și în siguranță în cadrul 
unei așezări urbane. Pentru a rezolva această problemă, revin cu propunerile expuse de a 
lungul anului:să se refacă traseele, orarul, locațiile stațiilor de autobuz, prețul biletelor, tipul 
de autobuz folosit, astfel încât să devină atractiv acest transport local pentru hunedoreni. 
În altă ordine de idei, tot în urma discuțiilor cu cei doi directori, fostul director și actualul 
director avem următorul aspect: un autobuz consumă gol sau plin aproximativ aceiași 
cantitate de carburant. Prin urmare dacă tot avem o sumă bugetară,  pentru transportul 
local și vedem lună de lună că se transportă maxim 40% din numărul de călători cu 
tichete, de ce nu oferim și celorlalte categorii de cetățeni posibilitatea de a se deplasa 
gratis cu  autobuzul. Dacă un pensionar cu 1500 de lei are dreptul de gratuitate, de ce să 
nu oferim aceiași posibilitatea și unui angajat ce câștiga net maxim 1500 asta înseamnă  
cam 2500 lei brut începând cu 1 ianuarie 2018. Vă repet, haideți să avem autobuzele 
pline, dacă tot cheltuim aceiași sumă de bani pentru ele goale. Deasemea mulțumesc 
pentru colaborare atât domnului Fan cât și domnului Baloșin  ce au avut de fiecare dată 
deschiderea de a-mi pune date la dispoziție și de a-mi răspunde la întrebări sau a-mi oferi 
soluții. În altă ordine de idei, din păcate nu este domnul Primar aici, vă adresez întrebarea 
: au trecut 30 de zile de la data validării noului director și încă nu avem un plan de 
management pus în dezbatere. Când i-am atras atenția domnului Primar să nu ajungem în 
această situație mi-a spus că nu este adevărat. Din păcate se adeverește încă o dată că 
am avut dreptate și în rest a fost doar o eroare.” 



 
 
 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
” Dacă îmi permiteți domnule consilier o să vă răspundă la această întrebare 

doamna Albu care răspunde de  societăți, e în lucru acel plan dar vă poate da mai multe 
detalii doamna Albu.” 

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
” Pe mine mă interesează faptul că de un an de zile tot am povestit ultima 

dată în luna octombrie dacă nu mă înșel, și mi s-a spus ”așteptați că după ce îl numim pe 
domnul Baloșin în 30 de zile se rezolvă”, lucru care este total greșit, fiindcă dânsul nu este 
decât director provizoriu și în conformitate cu prevederile articolului 642 aliniat 1 din legea 
109 /2011  privind Guvernața Corporativă, dânsul nu poate să vină cu un asemenea plan 
de management , cu asemenea plan va veni numai directorul final.” 

 
Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
„Administratorii vor veni în primul cu un asemenea plan.” 
 
Dna Albu Marinela-Guvernanța Coorporativă 
„Planul de administrație a fost depus în termen pe data de 23 noiembrie. În 

urma analizei acestui plan de administrare de către compartimentulGuvernanță 
Coorporativă am constatat că obiectivele și criteriile de performanță nu au fost cuantificate 
în totalitate și corelate cu scrisoarea de așteptări, fapt pentru care am solicitat o corelație 
cu această scrisoare de așteptări. Să sperăm că până la finalul de an, vom veni cu datele 
precise și exacte, pentru că acei indicatori economico-financiari vor fii cuprinși ca anexă și 
ca act adițional la contractele de mandat și în luna ianuarie la prima ședință o să venim cu 
planul de administrare, cu nota de negociere a indicatorilor care fac obiectul acestor acte 
adiționale. Asta este problema. Dacă acele obiective și criterii ar fii fost corelate și ar fii fost 
cuantificate  astazi aș fii venit cu acel plan de administrare in ședința de Consiliului.” 

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Am înteles, deci se amână pentru luna ianuarie, planul de administrare a 

Consiliului de Administrație.” 
 
Dna Albu Marinela-Guvernanța Coorporativă: 
” Planul, exact.” 
 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
” Și atunci procedura de selecție a managerului?” 
 
Dna Albu Marinela-Guvernanța Coorporativă: 

  ” O vor face..” 
 
  Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Că nu putem depăși cele 6 luni de zile pentru care domnul Baloșin este pus 
provizoriu. Înseamnă noiembrie, decembrie,ianuarie,februarie,martie,aprilie.Până în aprilie 
trebuie rezolvat.” 
 
   
  Dna Albu Marinela-Guvernanța Coorporativă: 



  ”Procedura trebuie demarată  de către societate, Consiliu de Administrație și 
nu de către Autoritatea Tutelară.„ 
 
  Dl. Secretar Militon Dănuț Laslău: 
  ”Și vom depune acel plan, acea procedură, dar prima dată trebuie să le 
validați dumneavoastră acel plan de administrare, pentru că , există riscul ca acel plan de 
administrare ca dumneavoastră să nu îl votați și atunci acel consiliu poate să cadă.” 
 
  Dna Albu Marinela-Guvernanța Coorporativă: 
  ” Iar acel plan de management, bineînteles va cuprinde indicatorii 
economico-financiari care rezultă din acest plan de administrare.” 

 
Dnul Giurgiu Radu Bogdan: 
”E în regulă, atunci așteptăm în luna ianuarie planul respectiv. Mulțumesc 

frumos.” 
 
Se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu 
Titlul hotărârii întrunește 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, Borca -Lucan 

Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, 
Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion,Filiche 
Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” (Vlad Săndel,  Giurgiu Radu 
Bogdan) 

Art.1 întrunește 17 voturi ”pentru”((Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion,Filiche 
Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” (Vlad Săndel,  Giurgiu Radu 
Bogdan) 

Art.2 întrunește 17 voturi ”pentru”((Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion,Filiche 
Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” (Vlad Săndel,  Giurgiu Radu 
Bogdan) 

Art.3 întrunește 17 voturi ”pentru”((Todor Ramona, Borca -Lucan Laura, 
Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, Palcău Ciprian, Ilea 
Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity Zoltan,Giurgiu Radu 
Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia,Jitian Simion,Filiche 
Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” (Vlad Săndel,  Giurgiu Radu 
Bogdan) 
  Hotărârea nr.506/2017 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”((Todor Ramona, 
Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion,Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Vlad Săndel,  Giurgiu Radu Bogdan) 
 

La punctul 41 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a 



Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes 
general pe anul 2018. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 
Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
„ Vă mulțumesc. Anul acesta am văzut că au rămas 80.000 neconsumați din 

sumele alocate la capitolul sport și, vroiam să vă spun domnule Primar, dacă mai țineți 
minte în decembrie anul trecut am solicitat să se diminueze categoria  sport cu 50.000 de 
lei, banii urmând a fi împărțiți către cultură și tineret. Oricum e bine că măcar anul acesta 
se ține cont de spusele mele, mai bine mai târziu decât niciodată. De asemenea, sper să 
luați în calcul foarte exact solicitările ce sunt probabil a veni din partea cultelor. Astfel încât 
să îndreptăm bisericile a-și atrage venituri pe lângă 350 precum ați repetat de nenumărate 
ori. Doresc să evităm situații cum au fost anul 2017, în care unele biserici au primit din 
HCL iar altele au fost nevoite să apeleze la fondurile Primăriei. Dacă e să avem o 
procedură de lucru atunci ea trebuie respectată de către toți solicitanții. Fie că e … sau PF. 
Iar eu nu solicit altceva decât consecvență în cele declarate și executate de dvs. Vă 
mulțumesc.” 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Da. Mulțumim frumos.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 507/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 42 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu cu destinaţia 
de sediu, situat în municipiul Hunedoara, B-dul Libertăţii, nr. 2, bl. 9, parter, în suprafaţă de 
69,99 mp, în favoarea Partidului Naţional Liberal, Organizaţia Locală Hunedoara. 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
 



Se dă cuvântul: 
    -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 

         
  

În continuare se dă cuvântul dlor consilieri.  
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
  „Da. Vă rog domnule Bădin.” 
 
  Dnul. Bădin Ion: 
  „Ținând cont, cred că colegii noștri, adică cei de la Partidul Național Liberal 
luați cu alte treburi, au uitat de sediul care îl au și a expirat perioada de închiriere a 
spațiului respectiv, care trece în mod normal cu 2/3. E ușor de picat, am văzut de la dânșii, 
proiectul cu două treimi, dar sigur că aș fi vrut să îl am și pe Robert aici în Centrul Vechi 
lângă noi. Sediul este plăcut , este mai central, la vederea publicului. Ținând cont însă că 
este iarnă, este frig, birotica lăsată de fostul primare Viorel Arion este mai greu de mutat 
acuma în alt spațiu și mai ales că se apropie și sărbătorile de iarnă și vine și Moș Crăciun, 
și ca să nu repetăm și USL-ul cum spunea dl. Giurgiu astăzi să respingem și data viitoare 
să aprobăm, noi membrii PSD-ului sigur că vom fi de acord cu toți ca acest contract de 
închiriere să se reia și să rămână sediul Partidului Național Liberal.” 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
  „Mulțumim domnule consilier. Domnul Giurgiu.” 
 
  Dnul. Muzsic Robert Eugen: 
  „No comment.” 
 

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Mulțumesc. Eu mă gândeam că era mai sănătos pentru viața politică să se 
mute PNL-ul în sediul PSD-ului, USL-ul lucra mai eficient, erau împreună, cheltuielile erau 
mai mici. Acum dacă domnul Bădin dorește totuși să-i mențină acolo, eu nu mă pot opune. 
Vă mulțumesc.” 
 
  Dnul. Muzsic Robert Eugen: 
  „Eu știu că și-ar fi dorit PER-ul sediul PNL-ului dar nu poate să-l obțină.” 
 
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Precizăm că domnul Leancă a ieșit,  suntem doar 18.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
  Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
 
 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Menționăm că s-a întors și domnul consilier Leancă în sală deci suntem 19”. 



  Hotărârea nr. 508/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

  La punctul 43 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie 
publică a unui spațiu în suprafață de 95,95 mp, biroul nr. 3, parter, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în 
vederea desfășurării activității de producție textile. 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
 

Se dă cuvântul: 
    -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
          -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 

  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Domnul Bădin a ieșit,  suntem doar 18.” 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spațiu în 
suprafață de 95,95 mp, biroul nr. 3, parter,  situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării activității de producție textile, a constatat următoarele: 
 



- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 18 voturi “pentru” 
 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

18 voturi “pentru” 
 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 18 voturi “pentru” 
 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 18 voturi “pentru” 
 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 18 voturi “pentru”     
                     

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu 

Investitorii - membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 95,95 mp, biroul nr. 3, parter,  situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în 
vederea desfășurării activității de producție textile, a constatat următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”  
 

 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă 18 voturi “pentru”  

  
-  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 18 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 
  
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 



Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Art. 5 se aprobă în unanimitate. 
 

  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „A venit domnul Bădin. Dna Todor lipsește suntem doar 18.” 

 
Art. 6-8 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 509/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 44 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 47,20 mp, biroul nr. 4, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării activității de producție tipizată și tipar digital. 

 

  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
  „Specificăm că suntem 19. S-a întors d-na Todor.” 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
 

Se dă cuvântul: 
    -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
          -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil.   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  



5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spațiu în 
suprafață de 47,20 mp, biroul nr. 4, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării activității de producție tipizată și tipar digital, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

19 voturi “pentru” 
 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 19 voturi “pentru” 
 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru” 
 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 19 voturi “pentru”     
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu 

Investitorii - membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 47,20 mp, biroul nr. 4, parter, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în 
vederea desfășurării activității de producție tipizată și tipar digital, a constatat următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”  
 

 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă 19 voturi “pentru”  

  
-  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 19 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 



 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 
 
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 
 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 510/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 45 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etajul 1, situat în incinta clădirii Sitului 
Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării de cursuri de formare profesională. 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
 

Se dă cuvântul: 
    -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei Urbanism- aviz faborabil. 
    -   Se prezintă raportul comisiei de Comerț- aviz faborabil. 
          -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură- aviz faborabil.   
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

      Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Vlad Săndel Lucian – membru 
4. Kofity Zoltan – membru  



5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în 
vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui spațiu în 
suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etajul 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării de cursuri de formare profesională, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 19 voturi “pentru” 
 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii 

19 voturi “pentru” 
 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 19 voturi “pentru” 
 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 19 voturi “pentru” 
 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru 19 voturi “pentru”     
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea: 

 
- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu 

Investitorii - membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Barabaș Ștefan Ilie – consilier juridic Compartiment Concesiuni, închirieri – 

membru; 
 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etajul 1, situat în incinta 
clădirii Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, 
în vederea desfășurării de cursuri de formare profesională, a constatat următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 19 voturi “pentru”  
 

 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 
rezervă 19 voturi “pentru”  

  
-  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 19 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice, amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 



 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
 - David Camelia – consilier juridic - Direcţia de Asistenţă Socială – membru 

rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic Serviciul - Fond Locativ și Relația cu Asociațiile 

de Proprietari Legalitate și Acțiuni în Instanță – membru rezervă 

 
 Dna. Fărcaș Bianca Magdalena: 
 ”Domnule președinte, toți cei înscriși pe buletinul de vot, au fost votați în 

unanimitatea celor prezenți. ” 

 
Se trece la votarea următoarelor articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Art. 5-8 se aprobă în unanimitate. 

  Hotărârea nr. 511/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
  La punctul 46 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
nr. 22/27.05.2014, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect închirierea 
terenului în suprafaţă de 8 mp, situat în Hunedoara, B-dul Dacia colţ cu str. Av. Iancu, 
pentru amplasarea unei tonete de îngheţată. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 512/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 47 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul nr. 758/06.03.2012, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect 
închirierea spaţiului în suprafaţă de 67 mp, situat în incinta Căminului Cultural Peştişu 
Mare, localitate componentă a Municipiului Hunedoara, cu destinaţia comerţ. 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 



    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 513/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

PAUZĂ 20 DE MINUTE 
 
La punctul 48 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1523 mp situat în 
municipiul Hunedoara, strada Mureșului, f.n., înscris în CF nr. 69521, nr. cadastral 69521. 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 514/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 49 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 
contractelor de închiriere având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă şi 
terenurile, aflate în domeniul public şi privat al municipiului Hunedoara. 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 



   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 515/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 50 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Aș vrea să dau cuvântul domnului manager al spitalului pentru câteva 

explicații pe mrginea celor două proiecte.” 
 
Dnul Budae Radu-manager spital: 
„Mulțumesc. Domnule Primar, doamnelor și domnilor consilieri, inițial 

venisem sau mă pregăteam să vin de ieri să vă dau și să vă răspund la întrebările pe care 
natural le aveați vis-a-vis  de acest proiect foarte important pentru noi și pentru 
comunitate. Aseară însă în spațiul public a apărut o postare a d-lui fost Primar, aș 
cataloga-o, nici nu știu cum să incep, mincinoasă, cu aluzii de calomnie până la urmă la 
adresa conducerii spitalului și la adresa colegilor din Primărie. ….că am fost colegi la 
elaborarea acestui proiect care s-a ocupat de acesta. Și la ce mă refer. Domnul fost Primar 
minte, până la urmă. De fapt nici nu știu cum să o cataloghez. Ori habar n-are să citească 
o documentație, ori minte. Încă nu-mi dau seama. Ori una, ori cealaltă, ori amândouă. 
Spune undeva într-o postare că la Administrația Publică Locală, până la urmă comunitatea 
hunedoreană, va suporta cheltuielile eligibile vis-a-vis de acest proiect de anvelopare 
termică a spitalului de 73 de miliarde de lei vechi. Este o mare minciună. Nu cred că o să 
detaliez foarte mult aici fiindcă adevărul este în bugetul cererii de finanțare, este în 
documentația în care se revede clar la sfârșitul cererii de finanțare spune așa: valoarea 
totală neeligibilă inclusiv TVA aferent 1.050.097 lei. Asta înseamnă aproximativ 230.000 de 
euro. Și vreau să vă spun că sunt lucruri perfect pertinente, adică suma aceasta se referă 
la cheltuieli aferente măsurilor conexe pe care finanțatorul prin Ghidul solicitantului ni le-a 
solicitat să le îndeplinim. Și acestea sunt, ca să fie foarte clar: trei centrale termice și 
sistemul de avertizare la incediu. Astea nu erau… ne-au solicitat să le facem noi. Evident, 
suma nu este nici pe departe cât o spune domnul fost Primar mințind sau neștiind să 
citească o cerere de finanțare. De la 230.000 de euro bugetată care la o licitație ulterioară, 
sunt convins că va merge în jos sau natural va merge în jos, până la 1.800.000 cât spune 
domnul fost Primar acolo este o diferență mare. Și aș încheia subiectul acesta vis-a-vis de 



polemica pe care o sumă foarte mare ar greva bugetul municipalității în anul sau în anii 
viitori, însă dacă tot s-a dus discuția până la acest capitol aș vrea să vă fac, dacă îmi 
permiteți, în trei minute un scurt story.  

Story-ul meu se împarte pe două capitole: unul fericit, unul nefericit. Nefericit 
pe moment, și cel nefericit se referă la un cartof fierbinte pe care noi îl avem în mână. Noi 
spitalul și va urma administrația municipiului, dvs., Consiliul Local și Primăria Hunedoara 
ca autoritate a noastră superioară. Și să încep. Proiectul de anvelopare termică a spitalului 
a demarat în 2015 în vremea fostei administrații. A fost făcut un proiect în valoare de 
undeva la 17 milioane de euro. Domnul consilier Robert Muzsic cred că știe că era în 
Consiliul de Administrație la momentul respectiv. 17 milioane de euro, erau pe lângă 
reabilitarea spitalului staționar, cum îi spunem noi, spitalul mare. Pe lângă asta care este 
eligibilă și perfect pertinentă mai erau niște lucruri. Reabilitarea clădirilor de la Contagioși, 
neeligibil. Reabilitarea clădirii portarului, neeligibil. Reabilitarea centralei termice, neeligibil. 
Și alte asemenea. 17 milioane de euro. Studiu plătit cu 132.000 de lei, la limită, exact la 
limita de încredințare și sunt convins că știți la ce mă refer. Bun, cu acest studiu împreună 
cu domnul Primar, am avut întâlniri succesive. Practic aveam un studiu cu care nu puteam 
face nimic, cu alte cuvinte. Am fost la întâlniri cu domnul Sorin Maxim, domnul Primar este 
aici, care domnul Maxim a spus, poate folosesc o expresie mai puțin academică: sunteți 
nebun, 17 mil. de euro pentru reabilitarea unui spital? păi faceți două din iarbă. În condițiile 
în care 34 mil. de euro erau destinate pe această axă pe toată regiunea de vest, adică 
patru județe. Și a spus așa. Recalculați-l, aveți un proiect care nu o să fie finanțat 
niciodată. Aici vreau să mulțumesc consultantului, că sunt și lucruri de mulțumit inclusiv 
consultantului. A înțeles. În cazul acesta. Și de asta vă spun că urmează un cartof 
fierbinte. Consultantul a înțeles și a refăcut proiectul în limite rezonabile și în limite în care 
să ni-l putem finanța. 5 milioane de euro, care îl avem în mână acum. Circa 150 cu 
230.000 partea noastră de cheltuieli neeligibile. L-a refăcut fără să ne solicite alți bani cu 
toate că ne spunea, să știți că este altă lucrare. Și poate avea dreptate. Dar am găsit 
înțelegere acolo și n-i l-a făcut gratuit cum ar veni. L-a refăcut, a lucrat încă două luni pe 
el, a lucrat și l-a făcut. Am găsit înțelegere la consultant. Problema este alta. Până la urmă 
proiectul de eficientizare a spitalului este în fază finală cu, bineînțeles cu acceptul benevol 
al consultantului, încă o dată repet, dar avem un cartof fierbinte, în mână, este vorba de 
ambulatoriu.  A fost făcut în aceeași perioadă un alt studiu. Pentru reabilitarea părții 
rămase din ambulatoriu. O treime este făcut. Este făcut în vechea administrație, o treime, 
dar, au mai rămas de reabilitat 2/3. Avem un studiu, care spune că, adică un studiu făcut 
pe suma de 11,6 mil. de euro. În condițiile în care în februarie se va deschide apelul de 
proiecte pentru ambulatorii iar Ghidul solicitantului ne obligă ca valoarea totală să fie de 
maxim 2,3 milioane. Și acum vă expun și problema noastră. Cartoful fierbinte, pe care eu îl 
am în mână ca manager al spitalului, colegii mei din Comitetul directorial al spitalului și 
până la urmă administrația hunedoreană. Consultantul ne-a înțeles să refacă vechiul 
proiect benevol, dar mi-a spus clar al doilea nu îl mai fac. Nu îl mai refac gratuit pentru că 
e foarte mult de muncă, eu am de plătit arhitecți, am de plătit. Noi nu știu cum o să putem, 
va trebui să plătim un alt studiu. Nu știu dacă putem să plătim un alt studiu și tare îmi e că 
ne blocăm. Repet să fiu bine înțeles, studiul făcut în 2015 și plătit cu alte 132.000 de lei, 
plătit integral până la capăt este pe o valoare de 11,6 mil. de euro. Și noi trebuie să 
ajungem la maxim la 2,3. Eu atâta am avut să vă spun, și vreau să vă mai spun ceva. 
Chiar cred că spitalul este al tuturor, al tuturor hunedorenilor și menirea noastră este să 
lucrăm pentru cetățenii Hunedoarei. A folosi spitalul ca un vehicul politic din punctul meu 
de vedere este un lucru josnic. Mai ales că-l folosești ca vehicul politic prin minciună. 
Poate dacă erau adevăruri, acceptai. Dar când aruncă sume sau se aruncă sume care nu 
au nici o bază, cum spuneam, vedeți și dvs. 1.050.000, 230.000 de euro, nu știu de unde e 
suma alocată de domnul fost Primar. Vă mulțumesc.”  

 



Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Da. Mulțumesc domnului manager pentru intervenție. În alte condiții nu am fi 

răspuns la un articol pe facebook pentru că până la urmă toți ne mai certăm pe acolo și 
chiar nu ducem polemica în Consiliul Local. Suntem aleșii cetățenilor municipiului 
Hunedoara și răspunderea este foarte mare. Dar când tu ca fost conducător sau ordonator 
de credite al acestui oraș vii și faci niște afirmații atât de grave pentru automat nu aduc 
atingere doar actualului primar sau actualului manager de la spital ci și Consiliului Local 
care votează, nu? până la urmă. Ca și cum v-am induce în eroare cu ceva. Evident că, 
așa cum îl știu eu nu a citit niciodată, îi era greu să citească, se dovedește încă odată că 
nu a citit. Sau, face intenționat, citind acest proiect. Face totul intenționat. Municipalitatea, 
adică cetățenii, noi toți, a plătit un studiu care nu se putea aplica, pe un proiect pe fonduri 
europene. Domnul Ticula, cel care coordonează fondurile europene, este în sală. Am 
dreptate? ” 

 
Dnul. Ticula Viorel: 
„Corect.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„ Am avut o întâlnire la cel mai înalt nivel cu Președintele ADR vest, cu 

directorul ADR vest, domnul Sorin Maxim, care exact ce spune domnul manager, ne-a 
atras atenția, dvs., zice, treceți sumele așa fără să răspundeți?Păi cum aveți impresia că 
veți câștiga jumătate din suma alocată pe această axă de finanțare, 17 milioane, jumătate 
din sumă practic 34 de milioane erau dați pentru patru județe. Despre ce vorbim, zice, nu 
mai vreți să cheltuiți banii oamenilor? Puneți astfel de proiecte care nu vor fi niciodată 
acceptate. De acolo am început. E o muncă. Să o trecem prin Consiliul Local, și evident 
sunt întrebări. Un lucru pe care nu l-a spus domnul manager. Erau trecute toate geamurile 
termopan din spital să fie schimbate. Tot. Păi dvs. știți că spitalul are geamuri termopan 
care sunt bune. Cum să schimbăm toate geamurile? Cineva își imaginează că îți poți bate 
joc de banii contribuabililor? Indiferent că sunt bani proveniți de la Guvernul românesc sau 
fonduri europene. Tot banii contribuabililor, nu păcălești pe nimeni, numai dacă vrei să dai 
explicații ulterior în altă parte. Deci vă dați seama? Toate geamurile erau  trecute să fie 
schimbate. Cred că mai e un aspect de spus. Culmea, acest proiect se numește 
eficientizare, da? energetică iar în el nu erau trecute centrale termice, da? Vă dați seama 
ce anomalie? Dacă noi nu-l citeam, dacă noi nu-l luam, să-l luăm așa cuvânt cu cuvânt, cu 
specialiștii, să începem să înțelegem ce-i acolo de s-a ajuns la suma aceea așa mare în 
care culmea, ceea ce contează cel mai mult, centralele termice nu erau trecute pentru a fi 
înlocuite. Domnule Ticula, da vă rog.” 

 
Dnul. Ticula: 
„Da într-adevăr centralele termice nu erau trecute dar culmea era trecută 

reabilitarea clădirii centralelor termice. Deci o anomalie în sensul acesta. Și clădirea stația 
de salvare care  este neeligibilă, fiind eligibile numai unitățile județene în sensul acesta să 
reabiliteze și a fost o muncă asiduă de făcut cu consultantul pe tema asta. Acum, la 
cheltuielile neeligibile dvs. aveți în față, ați avut, sau cred că, nu știu dacă aveți 
clarificarea, solicitarea de clarificări de la ADR. Unde într-adevăr scrie că suma de 
6.050.000 a fost trecută pe neeligibilă dar, în urma negocierii și în urma solicitării dvs. la 
București și la Timișoara, am reușit să reducem tarifele pe acele echipamente și lucrări 
pentru a ne încadra la standardele de cost. Proiectul în sine pe 17 milioane de euro la un 
calcul simplu făcut de ADR, …cel mare undeva la 5 mil. de euro era valoarea neeligibilă, 
pe standardul de cost. Deci la data de 18.05.2016, valoarea fiind de 17 milioane de euro, 
prima dată când s-a recepționat în Primărie proiectul respectiv, valoarea neeligibilă era de 
5 milioane de euro. Și noi la presiuni, și până la urmă a fost, în luna septembrie am avut 



discuția … și am zis domnule până la urmă renunțăm la acest proiect. Nu putem să ne 
asumăm un milion jumătate de euro. A venit cu soluția Bucureștiul, autoritatea de 
management să reducem tarifele la manoperă, pe echipamente, care au fost destul de 
umflate inițial. Vedeți și dvs., aveți solicitarea la dosar.” 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Da. Mulțumim frumos pentru precizări.” 
 
    -    Se prezintă raportul comisiei de Buget. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură. 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 516/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 51 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de proiect. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 517/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 52 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului local 
nr. 438/2017 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2018. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 



                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 518/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 53 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social al Societății 
SALUBPREST HUNEDOARA SRL . 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 519/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 54 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea salariilor pentru personalul de 
conducere si execuție din cadrul societății SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 



   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 520/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 55 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la contractul de 
administrare nr. 35105/19.05.2015. 
 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 521/2017 se aprobă în unanimitate. 
   
  La punctul 56 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2017. 

Dnul.Kofity Zoltan : 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
   -  Dlui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei Urbanism - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Comerț - aviz faborabil. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz faborabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
                     Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

 Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
  Hotărârea nr. 522/2017 se aprobă în unanimitate. 
 



 

 

 57. Diverse 
   Dnul .Bădin Ion: 
  „Deci e foarte ușor să denigrezi. Nu am mai vrut să intervin la cele 

două proiecte de hotărâre privind spitalul, să denigrez în spațiul public, dar vin cred că 
pentru a treia oară și cer executivului, acolo unde s-au găsit nereguli, abuzuri în serviciu 
sau suspiciuni de delapidare și le-am mai enumerat de vreo trei ori, Grădina Zoologică, FC 
Hunedoara, Zilele Hunedoarei, rog executivul să-și facă datoria. Pentru că dacă le lăsăm 
să treacă așa și alții probabil și-au băgat banii în buzunare nu este ok. În rest vă urez 
tuturor și familiilor, apropiaților, un an mai bun, multă sănătate în primul rând și să ne 
vedem cu bine anul viitor. ” 

 
  Dnul Ilea Sorin: 
  „Mulțumesc domnule Președinte. Domnule Primar, stimați colegi, după 

cum știți îmi desfășor activitatea la ArcelorMittal Hunedoara. Am fost delegat de către 
domnul director general al acestei instituții, Petrescu Doru, să vă transmit urări de 
sănătate, un An Nou mult mai bun decât 2017, fericire și împliniri atât dvs. cât ți familiei. 
De asemenea, domnul Petrescu asigură Primăria și Consiliul Local de aceleași bune 
intenții și de colaborare bună cu aceste instituții. Vă mulțumesc.” 

 
  Dnul Vlad Săndel:  
  „Mulțumesc. Aș avea o rugăminte, adresată domnului Primar. Eu am 

mai ridicat această problemă, și poate că în anul viitor se vor aloca ceva fonduri sau se va 
include, eu știu în buget. Mă refer la strada Ion Creangă, Laminatorului și Oțelarilor. Unde 
canalizările sunt foarte vechi, acolo nu s-au făcut niște reparații capitale, cum era, de vreo 
50 de ani sau nu știu exact. Ideea este că acele canalizări sunt colmatate iar acel miros de 
canalizare ajunge și în casele oamenilor. Sunt apartamentele de la parter unde refulează 
acel miros și este total neplăcut. Deci, să se găsească o modalitate prin care să se rezolve 
problema.” 
    

Dnul. Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Domnule Primar, am postat pe Facebook luna trecută despre oportunitatea 
unui loc de agrement pentru copii diferit față de standardele și concepțiile actuale. Cum 
aproape 200 de hunedoreni s-au exprimat cu încântare despre această posibilitate, vă rog 
să luați în calcul această investiție pentru anul ce vine. Al doilea punct, asfaltul de pe 
George Enescu nu are înclinația corectă ca să permită apei să se scurgă spre zona verde 
sau în canalizare. Am mai atras atenția odată asupra acestui fapt dar nu s-a schimbat 
nimic din păcate. Dacă mergeți în zona respectivă veți vedea apa băltind la marginea 
trotuarului spre parcare ca urmare a supraînălțării bordurilor respective. Am propus și 
atunci, vă propun și acum niște găuri în bordura respectivă, la nivelul asfaltului astfel încât 
să lăsați apa să se scurgă spre stradă, și de acolo în gurile de colectare a apei fluviale. 
Sau să găsiți orice altă soluție ce să rezolve problema prezentată, astfel încât să dispară 
bălțile. La punctul trei, în zona Grădiniței din OM avem străzile din spatele blocurilor de pe 
b-dul 1848 ce au fost decopertate și a rămas doar pământul gol. Întrebarea este pe când 
asfaltarea lor? Patru, în luna octombrie, v-am rugat să nu uitați de locuitorii străzilor 
Funicularului, Prunilor și Mihai Vulcănescu ce au solicitat nivelarea drumurilor și pietruirea 
lor cu ….Vă solicit din nou sprijinul pentru acești hunedoreni, la care dați-mi voie să adaug 
o nouă stradă, cea a Urcușului. Sper din toată inima că până de Anul Nou locuitorii zonelor 
sus-menționate să primească drept cadou din partea Primăriei nimic altceva decât 
îndeplinirea dorințelor exprimate de a avea condiții decente de deplasare pe străzile unde 
locuiesc. La punctul șase, platoul de pe Piața Obor nu este iluminat decât din interiorul 



halei și de becurile de pe strada Victoriei. Și de ceea vă rog a lua măsurile ce se impun 
pentru a asigura o iluminare corespunzătoare a respectivului platou. La punctul șase, la 
Kaufland la stația de autobuz cred că ar trebui un pic de amenajare deoarece se trece 
direct prin zona verde către autobuz. Să fie asfaltată porțiunea respectivă. Iar la punctul 
șapte trebuie să mulțumesc tuturor colegilor din Primărie ce m-au ajutat și îndrumat de 
fiecare dată când le-am cerut sprijinul și de asemenea doresc tuturor colegilor din Consiliu 
precum și Primăriei, adică persoanelor care sunt la conducerea Primăriei, Sărbători 
Fericite și un An Nou plin de sănătate și bucurii, plus mulțumesc pentru cadourile primite la 
începutul ședinței. Vă mulțumesc și La Mulți Ani.” 
 
  Dnul. Ardelean Daniel: 
  „ Da mulțumesc domnul Președinte. În primul rând aș începe cu o plângere 
pe care am făcut-o cred prin luna iulie și anume faptul că departamentul de comunicare cu 
unitățile de învățământ din Primărie încă nu a comunicat schimbările produse în Consiliul 
Local. M-am autoinvitat în Consiliul de administrație a Grădiniței PP1, ei aveau un alt 
consilier, pe domnul Farcaș, care din luna martie nu mai este consilier local, eu luându-i 
locul. Doamna directoare Carmen Țepeș a precizat clar că nu a primit nici o hârtie. S-a 
încheiat anul școlar 2016-2017, a început de aproape patru luni de zile anul școlar 2017-
2018, nu s-a întâmplat absolut nimic.  

 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
„Cu regret vă spun , domnule consilier, că au fost transmise acele hotărâri de 

consiliu prin care ați fost înlocuit. Cred că ar trebui să fie puțin mai atentă doamna director. 
Putem face și dovada că au fost transmise. ” 
 
  Dnul. Ardelean Daniel: 
  „Deci,  eu vă spun că am fost acolo în Consiliul de administrație, săptămâna 
trecută și doamna directoare mi-a spus că nu a primit absolut nimic de la Primărie.” 
 

Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Domnul consilier are dreptate. Atrage atenția asupra unui fapt. Dacă 

doamna Țepeș a primit hârtia și v-a dezinformat, vă promit că va avea o problemă. Va 
trebui să vină la Consiliul Local să spună de ce va dezinformat. Dacă, aparatul propriu al 
Primarului, nu a trimis, n-a transmis hârtia, atunci voi identifica vinovatul, și voi propune 
intrarea în comisia de disciplină. Adică nu văd de ce să facem polemică la o informare pe 
care o face un coleg consilier, noi trebuie să verificăm. ” 

 
  Dnul. Ardelean Daniel: 

„Dânsa mi-a spus, m-a sunat telefonic, mi-a spus că este, există Consiliu de 
administrație, dar eu am intervenit acum o lună și ceva și doamnă, zic, de șase luni de zile 
nu am primit nici o informare. Dvs. nu ați ținut Consiliu de administrație? Păi cu ce drept ne 
întrebați dvs?Păi eu sunt consilierul local repartizat de către Consiliul Local în Consiliul 
dvs. de administrație. Dânsa mi-a zis nu, e domnul Farcaș. Domnul Farcaș nu mai e 
consilier din luna martie. La acel Consiliu de administrație am discutat cu doamnele 
educatoare de acolo și am identificat două probleme. Una mai delicată și una care se 
poate cred că rezolva prin intermediul Primăriei și a Consiliului Local. Anume, o doamnă 
educatoare s-a plâns de vechimea calculatoarelor din grădinițe. Au spus că din 2008 nu au 
mai primit nici un fel de dotare cu calculatoare și că au probleme în realizarea rapoartelor 
și în activitatea lor zilnică.” 

 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Mă iertați, despre ce grădiniță ați spus?” 



 
  Dnul. Ardelean Daniel: 

„Despre Grădinița Licurici care este în structura Grădiniței PP1și doamna de 
acolo care e reprezentata Grădiniței Licurici la consiliul de administrație al PP1, mi-a 
precizat acest lucru, că din 2008 ea nu a mai primit nici un fel de dotare cu calculatoare 
sau cu o updatare. Eu i-am rugat să facă proiecte pentru că lucrurile acestea se pot 
rezolva prin cadrul proiectelor. Un alt aspect semnalat de toate cele patru sau cinci 
grădinițe câte fac parte din structura PP1 a fost că curțile interioare ale grădinițelor arată 
jalnic. Mai puțin cea de la PP1 care nu e chiar jalnică dar nici ca lumea nu arată. Eu am 
spus, tot așa că ar fi bine să încerce să facă niște adrese. Doamna directoare a spus că 
face toate demersurile care să facă adrese spre Primărie pentru amenajarea de locuri de 
joacă pentru copii în acele curți interioare ale grădiniței. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Da. Mulțumim și noi, domnule consilier. Aveți cuvântul domnule Bârgău.” 
 
Dnul. Bârgău Sebastian: 
„ Bună ziua. După cum știți anul trecut au fost alegerile în iunie și în mai a 

fost evenimentul pe care îl știm cu toții, concursul între partide, de promis marea cu sarea, 
mai puțin domnul Giurgiu care a promis și piperul pe lângă. Am zece foi de promisiuni. Ce 
mă surprinde este că după terminarea alegerilor, bine de câștigat ați câștigat cu toții de 
aceea sunteți la această masă, dar opoziția a cam uitat promisiunea. Ce se întâmplă cu 
proiectele promise în campanie? Se mai fac, nu se mai fac, pentru că în calitate de 
consilieri puteți depune acele proiecte. Mai există vreo șansă că a trecut un an jumătate?  

 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Vă rugăm să încercăm să rămânem pe punctele care sunt pe ordinea de zi, 

să nu deviem foarte mult. Așa este cadrul legal, din câte știu.” 
 
Dnul. Bârgău Sebastian: 
„Atunci asta era singura mea nelămurire. Vroiam să știu și să știe și 

hunedorenii dacă proiectele respective vor mai avea o șansă să apară până la alegerile 
următoare. Vă mulțumesc.” 

 
Dnul.Kofity Zoltan : 
„Mulțumim și noi. Dau cuvântul domnului Primar.” 
 
Dnul.Primar Dan Bobouțanu: 
„Mi-am notat, evident și problema dvs. și acolo unde putem interveni foarte 

repede nu este nici un fel de problemă, pentru asta există aparatul propriu al Primăriei. 
Asta cu grădinițele va trebui să verific pentru că știți ei sunt ordonatori terțiari de credit și 
au propriul buget. Până la urmă vorbim de o subordonare față de Inspectoratul Școlar. Voi 
verifica, mai ales că cred că vom reuși aproape toate grădinițele care au sustenabilitate în 
următorii cinci ani de zile, să fie reabilitate ori pe fonduri guvernamentale pe măsura PNDL 
2, ori pe fonduri europene axa 10 care se deschide aici sau chiar pe bugetul intern. În altă 
ordine de idei, așa cum am făcut în cursul acestui an și eu în primul rând trebuie să mă țin 
de cuvânt, întotdeauna voi veni în fața dvs. cu aceste proiecte de hotărâri explicate. Nu 
mă supăr niciodată când inclusiv un coleg de al meu de la Partidul Social Democrat îmi va 
atrage atenția că nu e ceva în regulă, cum a făcut-o în nenumărate rânduri domnul Bădin 
cu evaluarea, sau domnul profesor Jitian, cu domnul consilier Muzsic adineauri. Sigur că 
trebuie să spunem exact ce este pentru că fără votul dvs. aceste lucruri s-ar bloca. Noi 
facem politică, avem și proiecte dar, există un interes comun care este mai presus de 



oricine este în Consiliul Local sau pe scaunul de Primar, interesul municipiului Hunedoara. 
Având de recuperat un decalaj uriaș față de orașele din jurul nostru și atunci prin orice 
proiect care atrage o cât de mică finanțare putem să accelerăm recuperarea acestui 
decalaj. Și în anul în care va urma se vor derula foarte multe proiecte, mult mai multe 
pentru că dvs. sunteți cei care ați acceptat propunerile mele privind angajările pe PNDL 2. 
Totodată, vis-a-vis de aceste străzi, sigur aveți dreptate, nu putem să spunem că rezolvăm 
mâine problemele. Am încercat de exemplu în cartierul OM ca să nu ne prindă iarna cu 
acele gropi imense care sunt acolo pentru că nu a fost niciodată… din anii 60 de când a 
fost făcut să le curățăm măcar și în primăvară dacă vom reuși să trecem odată procedurile 
pe acordul cadru 2, am încărcat, a fost respins, iar încărcăm zilele astea nu există zi liberă 
în Primărie. Cei care au fost desemnați de mine se vor ocupa în continuare să încarce 
strategia pentru ANAP, să reușim să finalizăm licitațiile. 

Eu vă mulțumesc că, în numele echipei din Primărie, pentru înțelegerea de 
multe ori și consider că nu am avut, cred că aproape niciodată, divergențe atât de mari 
peste care n-am putut să trecem. Atâta timp cât ducem discuțiile doar în plan politic iar în 
plan administrativ veniți cu idei mai bune decât ale mele eu întotdeauna o să le îmbrățișez. 
Și am și caracterul de a spune cui aparține acea idee. Indiferent că este vorba de domnul 
Giurgiu sau domnul Vlad, sau indiferent că este vorba de un coleg liberal sau consilier de 
la PSD. Este corect să ne facem datoria pe perioada mandatului că așa suntem aleși. 
Doar pe patru ani, nu pe opt, nu pe doisprezece, nu pe șaisprezece. Doar pe patru ani. Și 
pe patru ani trebuie să gândim împreună. V-aș mai ruga, dacă nu vă supărați și puteți sta 
încă cinci minute, vă aștept pe toți consilierii locali la o discuție între noi, la mine  în birou. 
Nu va dura foarte mult. Și totodată vreau să vă anunț că mâine, începând cu ora 11, în 
Parcul Tineretului, la Troița vom depune coroane de flori în memoria eroilor Revoluției din 
Decembrie 1989. Vă mulțumesc, Sărbători Fericite, La Mulți ani. Cum am spus, vă aștept 
dincolo.” 

 
  Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 

„Dacă îmi permiteți o secundă pentru a lămuri problema cu Grădinița PP1, 
avem aici dovada comunicării, domnule consilier vă rog să..…” 

 
Dnul. Primar Dan Bobouțanu: 
”Dvs. să alegeți măsura pedepsei pentru doamna ordonator. 
 (Indescifrabil).  
Domnule manager, și pe dvs. vă aștept.” 
 
Dnul. Kofity Zoltan : 
„Vă doresc tuturor Crăciun Fericit, Sărbători frumoase, să ne vedem cu bine 

la anul. La Mulți Ani!  
 
Declar ședința închisă.” 
 
 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședinţei Ordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 21.12.2017 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Convenției de parteneriat între 
Municipiul Hunedoara și Fundația Motivation România, în vederea desfășurării de 
programe și acțiuni comune adresate copiilor și persoanelor adulte cu handicap locomotor 
din municipiul Hunedoara. 
  Hotărârea nr.467/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare încheiat între 
Municipiul Hunedoara și Penitenciarul Deva, pentru organizarea și desfășurarea de acțiuni 
care contribuie la facilitarea reinserției sociale a persoanelor private de libertate. 

Hotărârea nr.468/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul de comodat nr. 307/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul 
Sportiv Școlar Hunedoara. 

Hotărârea nr.469/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul de comodat nr. 308/19.04.2017, încheiat între Municipiul Hunedoara şi Clubul 
Sportiv Școlar Hunedoara. 

Hotărârea nr.470/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, B-dul Traian, nr. 16, bl. U4, sc. A, et. P, ap. 4. 

Hotărârea nr.471/2017 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”(Todor Ramona, 
Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia, Jitian Simion) și 2 voturi ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-
Cosmin). 

 
  La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Batiz, nr.19, bl.D7, sc.B, et.P, ap.23. 



 
Hotărârea nr.472/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Trandafirilor, nr. 19, bl. 26, sc. A, et. 3, ap. 37. 

 
Hotărârea nr.473/2017 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, 

Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, Str. Intrarea Lanului, nr.6, bl.C4, sc.A, et.IV, ap.18. 

. 
Hotărârea nr.474/2017 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”( Todor Ramona, 

Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 
Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion, Ardelean Daniel-Cosmin.) și 1 vot ”împotrivă” (Filiche Ionel-Marius). 

 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea listei de repartizare a unei 
locuinţe pentru tineri, rămasă vacantă pe perioada exploatării acesteia în regim de 
închiriere, situată  în  municipiul Hunedoara, str. Câmpului, nr.4, bl.6. 

 
Hotărârea nr.475/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 

  La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unei  locuinţe  acordate 
cu chirie din fondul locativ de stat aflată în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.476/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării contractului de 
închiriere nr.105/05.06.2017 încheiat între Municipiul Hunedoara și Kalanyos Mihail 
Sorinel. 

Hotărârea nr.477/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe 



pentru tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.77/04.04.2008 și 
nr.61/04.04.2008, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

 
Hotărârea nr.478/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea ordinii de prioritate în 
soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor cu chirie din fondul locativ de 
stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în anul 2018. 

 
Hotărârea nr.479/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului cotizaţiei anuale de 
membru al Municipiul Hunedoara la Asociația Municipiilor din România. 

 
Hotărârea nr.480/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a 
terenurilor aflate în administrarea Consiliului local şi a altor instituţii publice aflate în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

  
Hotărârea nr.481/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru închirierea spaţiilor cu 
altă destinaţie decât locuinţă şi a terenurilor aparţinând domeniului public şi privat al 
municipiului Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului Local şi a altor instituţii publice 
aflate în subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr.482/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară a 
locurilor publice de desfacere din piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara, a 
tarifelor de închiriere, precum și a tarifelor pentru serviciile prestate de către Serviciul 
Public Administrația Piețelor Târgurilor și Oboarelor, pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr.483/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor în vederea utilizării unor spaţii din 
cadrul Casei de Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr.484/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor aplicate de către Serviciului 
Public Administrare Cimitire și Pompe Funebre pentru atribuirea locurilor de înhumare din 



cimitirul "Valea Seacă" şi a taxei de folosire a capelei, pe anul 2018. 
  
Hotărârea nr.485/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Complex 
Sportiv „Michael Klein” Hunedoara şi Ştrandul Municipal, pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr.486/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea unor taxe aplicate de către Serviciul 
Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj Hunedoara, pe anul 2018. 

  
Hotărârea nr.487/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea de taxe, pe anul 2018, pentru serviciile 
prestate la Starea Civilă. 

 
Hotărârea nr.488/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul „Castelul Corvinilor” pe 
anul 2018. 

 
Hotărârea nr.489/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor la Muzeul de Arheologie, Istorie și 
Etnografie Hunedoara, pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr.490/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune al Direcţiei de 
Asistenţă Socială privind serviciile sociale aflate în subordinea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

 
Hotărârea nr.491/2017 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere datorate 
de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora pentru 
serviciile furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca” 
Hunedoara, precum şi procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de 
întreţinere. 

 
Hotărârea nr. 492/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind modificarea tarifului de distanță maximal unic 



pentru serviciile de transport public local de persoane în regim de taxi în municipiul 
Hunedoara. 

Hotărârea nr. 493/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru 
anul 2018 pentru copiii înscrişi la Creșa „Căsuţa cu Pitici” din municipiul Hunedoara. 

 
Hotărârea nr. 494/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a Serviciului Public Administrația Piețelor, Târgurilor și Oboarelor din 
subordinea Consiliului local al Municipiului Hunedoara. 

 
Hotărârea nr. 495/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreținere 
pentru serviciile furnizate de Centrul Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din 
municipiul Hunedoara.  

 
Hotărârea nr. 496/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind anularea obligațiilor fiscale a persoanelor fizice 
aflate în stare de insolvabilitate.  

 
Hotărârea nr. 497/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului 
municipiului Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018.   

 
Hotărârea nr. 498/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Clubului Sportiv Hunedoara, aflat în subordinea Consiliului local al 
municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Hotărârea nr. 499/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Muzeului de Arheologie, Istorie și Etnografie Hunedoara, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

Hotărârea nr. 500/2017 se aprobă în unanimitate. 
 



La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Unității de Asistență Medico Socială „Părintele Arsenie Boca”, aflat 
în subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Hotărârea nr. 501/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul 
contractual din cadrul Centrului Social Multifuncțional Pentru Persoane Vârstnice, aflat în 
subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2018. 

 
Hotărârea nr. 502/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 37 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârilor Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr. 414/2017 privind aprobarea reorganizării Direcţiei de 
Asistenţă Socială a municipiului Hunedoara, serviciu public de asistență socială cu 
personalitate juridică în subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, nr. 
413/2017 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a statului de funcţii 
pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru Serviciile 
Publice fără personalitate juridica subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 
nr. 354/2017 privind reorganizarea Muzeului Castelul Corvinilor Hunedoara, desființarea 
Muzeului de Arheologie, Istorie si Etnografie Hunedoara și încorporarea acestuia în cadrul 
Muzeului Castelul Corvinilor Hunedoara – instituție cu personalitate juridica. 

 
Hotărârea nr. 503/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 38 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii “Extinderea sistemului de iluminat public în 
Peștișu Mare pe DJ 687, până la limita administrativ teritorială cu Municipiul Deva, 
Municipiul Hunedoara”. 

 
Hotărârea nr. 504/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 39 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 43 mp situat în 
municipiul Hunedoara, bulevardul Dacia nr.14B, înscris în CF nr. 69445, nr. Cadastral 
69445. 

 
Hotărârea nr.505/2017 se aprobă cu 17 voturi pentru că domnul consilier 

Palcău e ieșit din sală iar domnul consilier Scurtu nu participă la vot. 
 

                  La punctul 40 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna noiembrie 2017. 
                     Hotărârea nr.506/2017 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”((Todor Ramona, 
Borca -Lucan Laura, Scurtu Raul, Voinia Claudiu Sorin, Leancă Marius, Constantin Ioan, 



Palcău Ciprian, Ilea Sorin ,Bădin Ion,Vlad Săndel, Farcaș Bianca Magdalena , Kofity 
Zoltan,Giurgiu Radu Bogdan,Muzsic Robert Eugen,Popa Mihaela, Popovici Corina 
Virginia,Jitian Simion,Filiche Ionel-Marius, Ardelean Daniel-Cosmin) și 2 voturi ”împotrivă” 
(Vlad Săndel,  Giurgiu Radu Bogdan) .    
 
                      La punctul 41 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a 
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes 
general pe anul 2018. 
 
                      Hotărârea nr. 507/2017 se aprobă în unanimitate. 
  
 
                      La punctul 41 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea fondului anual alocat din bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru finanţarea proiectelor de interes public, precum şi a 
Programului local pentru finanţarea nerambursabilă a activităţilor non profit de interes 
general pe anul 2018. 
 
                       Hotărârea nr. 508/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
               La punctul 42 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu cu destinaţia 
de sediu, situat în municipiul Hunedoara, B-dul Libertăţii, nr. 2, bl. 9, parter, în suprafaţă de 
69,99 mp, în favoarea Partidului Naţional Liberal, Organizaţia Locală Hunedoara. 
 
                        Hotărârea nr. 509/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
              La punctul 43 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 95,95 mp, biroul nr. 3, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării activității de producție textile. 
      

                             Hotărârea nr. 510/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

 

                      La punctul 45 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 47,20 mp, biroul nr. 4, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor”(„SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea 
desfășurării activității de producție tipizată și tipar digital.  
 

                          Hotărârea nr. 511/2017 se aprobă în unanimitate. 
       
                       La punctul 46 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul nr. 22/27.05.2014, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect 



închirierea terenului în suprafaţă de 8 mp, situat în Hunedoara, B-dul Dacia colţ cu str. Av. 
Iancu, pentru amplasarea unei tonete de îngheţată. 
 
                       Hotărârea nr. 512/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

                    
La punctul 47 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la 
contractul nr. 758/06.03.2012, cu modificările şi completările ulterioare, având ca obiect 
închirierea spaţiului în suprafaţă de 67 mp, situat în incinta Căminului Cultural Peştişu 
Mare, localitate componentă a Municipiului Hunedoara, cu destinaţia comerţ. 

 

                        Hotărârea nr. 513/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
  La punctul 48 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul 
public în domeniul privat al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1523 mp 
situat în municipiul Hunedoara, strada Mureșului, f.n., înscris în CF nr. 69521, nr. 
Cadastral 69521. 
 
  Hotărârea nr. 514/2017 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 49 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei 
contractelor de închiriere având ca obiect spaţiile cu altă destinaţie decât locuinţă şi 
terenurile, aflate în domeniul public şi privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 515/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 50 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 

 
Hotărârea nr. 516/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 51 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA 
ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU 
HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
Hotărârea nr. 517/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

     La punctul 52 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 
local nr. 438/2017 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pe anul 2018. 

 
Hotărârea nr. 518/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 53 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social al Societății 
SALUBPREST HUNEDOARA SRL . 



 
Hotărârea nr. 519/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 54 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind modificarea salariilor pentru personalul de 
conducere si execuție din cadrul societății SALUBPREST HUNEDOARA SRL. 

 
Hotărârea nr. 520/2017 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 55 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adițional la contractul 
de administrare nr. 35105/19.05.2015. 

 
Hotărârea nr. 521/2017 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 56 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2017. 

 
Hotărârea nr. 522/2017 se aprobă în unanimitate. 
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                                                    Laslău Militon Dănuț 


